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  ЗАПИСНИК 

СА 28. СЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ ГРАДА 

 

Седница је одржана 28. септембра 2023. године у Великој сали Градске куће у Ужицу 

са почетком у 10,00 часова. (Напомена: седница Скупштине је била заказана за 27. 

септембар, али је померена за дан касније, одлуком председника Скупштине и председника 

одборничких група, обзиром да је Влада РС донела Олдуку о проглашењу Дана жалости 27. 

септембар 2023.године) 

Седницом је председавао Бранислав Митровић, председник Скупштине града и 

констатовао да седници присуствује 51 одборник и да постоји кворум за рад и пуноважно 

одлучивање.  

Скупштина је минутом ћутања, одала почаст настрадалима на догађајима на Косову и 

Метохији.   

Спреченост да присуствује седници пријавила је одборница Ана Ђокић.  

Закашњење је најавио одборник Иван Гујаничић. 

Седници нису присуствовали одборници: Марија Благојевић, Ђорђе Богдановић, 

Радомир Бојовић, Неђо Јовановић, Михаило Крстић, Драган Миливојевић, Јелена Сладоје, 

Тијана Томашевић, Дарко Томић, Горан Тошовић. 

 

Поред одборника седници присуствују: градоначелница др Јелена Раковић 

Радивојевић, заменик градоначелнице Драгољуб Стојадиновић, чланови Градског већа, 

директори јавних предузећа и установа чији се материјали разматрају, начелници Градских 

управа и представници средстава јавног информисања.  

Председник Скупштине је обавестио одборнике да је одборник Ђорђе Богдановић 

приступио Одборничкој групи Српска странка „Заветници“, као и да је дошло до промене у 

Одборничкој групи „Здрава Србија“ у којој ће од сада функцију председника Одборничке 

групе вршити Аврам Илић а заменика председника Бојана Гудурић.  

Обзиром да је на претходној седници Скупштина потврдила мандат одборнику 

Бобану Перишићу, а да он није присуствовао претходној седници, председник Скупштине је 

замолио одборника Бобана Перишића да изађе за говорницу и положи и потпише заклетву.  

Након полагања заклетве, Бобан Перишић је исту потписао. 

 Одборницима је ради информисања достављена Информација о исходу јавног 

конкурса и избору најповољнијег понуђача у поступку отуђења катастарске парцеле број 

11594 КО Ужице. 

Уз позив за седницу достављен је записник са 27. седнице Скупштине града.  Обзиром 

да по члану 61. Пословника нису достављене примедбе на Записник, Скупштина је са 46 

гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова усвојила Записник. 

Председник Скупштине је предложио дневни ред као у позиву. 

Одборник Владан Виријевић је пре преласка на допуну дневног реда истакао да је 

одборничка група Српске странке „Заветници“ јача за још једног одборника представника 

странке „ПОКС“. Први предлог у вези дневног реда јесте да се повуку са дневног реда тачке 

од четврте до последње због обимности материјала и истакао да су више пута упозоравали на 
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величину материјала и да није могуће за седам дана припремити материјал од хиљаду и више 

страна. Други предлог за допуну дневног реда јесте именовање Надзорног одбора ЈКП 

„Дубоко“, коме је истекао мандат 25. јуна 2023. године. Истакао је да постоје предлози за 

именовање Надзорног одбора ЈКП Дубоко од стране града Чачка, из реда запослених, а и 

представник Града Ужица и не разуме зашто се чека са доношњем тог решења. 

Председник Скупштине је у вези обимности материјала информисао јавност да је 

материјал за дневни ред достављен у предвиђеном року, а укупан материјал броји 677 страна, 

а не више од хиљаду. 

Скупштина није усвојила предлог одборника Владана Виријевића да се тачке од 4 до 

краја дневног реда повуку јер је „за“ гласало 5 одборника, 41 одборник  је био  „против“ и 2 

одборника су била уздржана.  

Скупштина није усвојила предлог одборника Владана Виријевића да се у дневни ред 

уврсти Предлог решења о именовању Надзорног одбора ЈКП ''Дубоко''  јер је „за“ гласало 7 

одборника, 40 одборника  је било  „против“ и без уздржаних гласова.  

Скупштина је са 40 гласова „за“, 7 гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила дневни ред у целини. 

 

 

 

1. ИЗВЕШТАЈ О ИЗВРШЕЊУ ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДА УЖИЦА ЗА 

ПЕРИОД ЈАНУАР – ЈУН 2023.ГОДИНЕ  

 

2. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ 

ГРАДА УЖИЦА ЗА 2023.ГОДИНУ (РЕБАЛАНС II) 

 

- АМАНДМАН БРОЈ 1 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 19/0  УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ 

(Градоначелник)  

- АМАНДМАН БРОЈ 2 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 19/0  УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ 

(Градоначелник)  

- АМАНДМАН БРОЈ 3 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0 ,  НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ 

ПО РЕШЕЊУ СУДОВА 

- АМАНДМАН БРОЈ 4 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0,  НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ 

ПО РЕШЕЊУ СУДОВА 

- АМАНДМАН БРОЈ 5 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0,  НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ 

ПО РЕШЕЊУ СУДОВА 

- АМАНДМАН БРОЈ 6 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 
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града Ужица за 2023. годину, позиција 29/0,  УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ 

(ГРАДСКО ВЕЋЕ)  

- АМАНДМАН БРОЈ 7 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0,  НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ 

ПО РЕШЕЊУ СУДОВА 

- АМАНДМАН БРОЈ 8 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 66/0,  ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЛОКАЛНЕ 

САМОУПРАВЕ И ГРАДСКИХ ОПШТИНА, МАТЕРИЈАЛ 

- АМАНДМАН БРОЈ 9 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 64/0,  УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ, 

ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ И ГРАДСКИХ ОПШТИНА 

- АМАНДМАН БРОЈ 10 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 64/0,  УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ, 

ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ И ГРАДСКИХ ОПШТИНА 

- АМАНДМАН БРОЈ 11 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 64/0,  УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ, 

ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ И ГРАДСКИХ ОПШТИНА 

- АМАНДМАН БРОЈ 12 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 16/0, ГРАДОНАЧЕЛНИК, НАГРАДЕ 

ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ 

- АМАНДМАН БРОЈ 13 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 220/0,  ТЕКУЋА БУЏЕТСКА РЕЗЕРВА,  

- АМАНДМАН БРОЈ 14 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 220/0, ТЕКУЋА БУЏЕТСКА РЕЗЕРВА 

- АМАНДМАН БРОЈ 15 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 220/0, ТЕКУЋА БУЏЕТСКА РЕЗЕРВА 

- АМАНДМАН БРОЈ 16 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 220/0, ТЕКУЋА БУЏЕТСКА РЕЗЕРВА 

- АМАНДМАН БРОЈ 17 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 5/0, ФУНКЦИОНИСАЊЕ 

СКУПШТИНЕ, НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ 

РАСХОДИ 

- АМАНДМАН БРОЈ 18 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиције 12/0,13/0,14/0, ГРАДОНАЧЕЛНИК, 

ПЛАТЕ, СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ, СОЦИЈАЛНА ДАВАЊА 

- АМАНДМАН БРОЈ 19 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиције 12/0,13/0,14/0, ГРАДОНАЧЕЛНИК, 

ПЛАТЕ, СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ, СОЦИЈАЛНА ДАВАЊА 
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- АМАНДМАН БРОЈ 20 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиције 22/0, 23/0, ГРАДСКО ВЕЋЕ, ПЛАТЕ, 

СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ 

- АМАНДМАН БРОЈ 21 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиције 22/0, 23/0, ГРАДСКО ВЕЋЕ, ПЛАТЕ, 

СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ 

- АМАНДМАН БРОЈ 22 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиције 22/0, 23/0, ГРАДСКО ВЕЋЕ, ПЛАТЕ, 

СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ 

- АМАНДМАН БРОЈ 23 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиције 22/0, 23/0, ГРАДСКО ВЕЋЕ, ПЛАТЕ, 

СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ 

- АМАНДМАН БРОЈ 24 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 239/0,  СПОРАЗУМ ГРАДОВА И 

ОПШТИНА, У ЦИЉУ ЗАШТИТЕ СЛИВА ЗАПАДНЕ МОРАВЕ 

- АМАНДМАН БРОЈ 25 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 26/0 , НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМ И 

ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ 

- АМАНДМАН БРОЈ 26 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 16/0 , НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И 

ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ, ГРАДОНАЧЕЛНИК 

- АМАНДМАН БРОЈ 27 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 16/0, НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И 

ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ, ГРАДОНАЧЕЛНИК 

- АМАНДМАН БРОЈ 28 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0,  НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ 

ПО РЕШЕЊУ СУДОВА 

- АМАНДМАН БРОЈ 29 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0,  НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ 

ПО РЕШЕЊУ СУДОВА 

- АМАНДМАН БРОЈ 30 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0,  НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ 

ПО РЕШЕЊУ СУДОВА 

- АМАНДМАН БРОЈ 31 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 19/0  УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ , 

ПОЛИТИЧКИ СИСТЕМИ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ  

- АМАНДМАН БРОЈ 32 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 62/0,  ИЗВРШНИ И ЗАКОНОДАВНИ 

ОРГАНИ, СТАЛНИ ТРОШКОВИ 
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- АМАНДМАН БРОЈ 33 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 62/0,  ИЗВРШНИ И ЗАКОНОДАВНИ 

ОРГАНИ, СТАЛНИ ТРОШКОВИ 

- АМАНДМАН БРОЈ 34 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 62/0,  ИЗВРШНИ И ЗАКОНОДАВНИ 

ОРГАНИ, СТАЛНИ ТРОШКОВИ 

- АМАНДМАН БРОЈ 35 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 208/0, ГРАДСКА УПРАВА ЗА 

ФИНАНСИЈЕ, НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ 

- АМАНДМАН БРОЈ 36 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 208/0, ГРАДСКА УПРАВА ЗА 

ФИНАНСИЈЕ, НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ 

- АМАНДМАН БРОЈ 37 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 64/0,  ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЛОКАЛНЕ 

САМОУПРАВЕ И ГРАДСКИХ ОПШТИНА, УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ 

- АМАНДМАН БРОЈ 38 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 29/0, ФУНКЦИОНИСАЊЕ 

ИЗВРШНИХ ОРГАНА, УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ 

- АМАНДМАН БРОЈ 39 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 37/0, ОПШТИНСКО/ГРАДСКО 

ПРАВОБРАНИЛАШТВО, НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ 

РАСХОДИ 

- АМАНДМАН БРОЈ 40 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 28/0 ,  ФИНАНСИРАЊЕ ИЗВРШНИХ 

ОРГАНА, ТРОШКОВИ ПУТОВАЊА, са Закључком Градског већа. 

(Материјал можете преузети на линку.) 

- АМАНДМАН БРОЈ 41 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 18/0, ФИНАНСИРАЊЕ ИЗВРШНИХ 

ОРГАНА, ТРОШКОВИ ПУТОВАЊА,  

- АМАНДМАН БРОЈ 42 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 18/0, ФУНКЦИОНИСАЊЕ 

ИЗВРШНИХ ОРГАНА, ТРОШКОВИ ПУТОВАЊА,  

- АМАНДМАН БРОЈ 43 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 28/0, ФУНКЦИОНИСАЊЕ 

ИЗВРШНИХ ОРГАНА, ТРОШКОВИ ПУТОВАЊА,  

- АМАНДМАН БРОЈ 44 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 29/0,  ФУНКЦИОНИСАЊЕ 

ИЗВРШНИХ ОРГАНА, УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ 

- АМАНДМАН БРОЈ 45 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 
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града Ужица за 2023. годину, позиција 12/0,13/0, ПЛАТЕ, ДОДАЦИ И 

НАКНАДЕ ЗАПОСЛЕНИХ (ГРАДОНАЧЕЛНИК) И СОЦИЈАЛНИ 

ДОПРИНОСИ НА ТЕРЕТ ПОСЛОДАВЦА 

- АМАНДМАН БРОЈ 46 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 12/0,13/0, ПЛАТЕ, ДОДАЦИ И 

НАКНАДЕ ЗАПОСЛЕНИХ (ГРАДОНАЧЕЛНИК) И СОЦИЈАЛНИ 

ДОПРИНОСИ НА ТЕРЕТ ПОСЛОДАВЦА 

- АМАНДМАН БРОЈ 47 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0, НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ 

ПО РЕШЕЊУ СУДОВА 

- АМАНДМАН БРОЈ 48 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 12/0,13/0, ПЛАТЕ, ДОДАЦИ И 

НАКНАДЕ ЗАПОСЛЕНИХ (ГРАДОНАЧЕЛНИК) И СОЦИЈАЛНИ 

ДОПРИНОСИ НА ТЕРЕТ ПОСЛОДАВЦА 

- АМАНДМАН БРОЈ 49 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 22/0, ПЛАТЕ, ДОДАЦИ И НАКНАДЕ 

ЗАПОСЛЕНИХ (ВЕЋНИКА)  

- АМАНДМАН БРОЈ 50 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА 

ЗАВЕТНИЦИ  на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету 

града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0, НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ 

ПО РЕШЕЊУ СУДОВА, 

 

3. ИНФОРМАЦИЈА О СТЕПЕНУ УСКЛАЂЕНОСТИ ПЛАНИРАНИХ И 

РЕАЛИЗОВАНИХ АКТИВНОСТИ ИЗ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНИХ 

ПРЕДУЗЕЋА, ДРУШТАВА КАПИТАЛА И ДРУГИХ ОБЛИКА 

ОРГАНИЗОВАЊА НА КОЈА СЕ ПРИМЕЊУЈЕ ЗАКОН О ЈАВНИМ 

ПРЕДУЗЕЋИМА, А ЧИЈИ ЈЕ ОСНИВАЧ ГРАД УЖИЦЕ, ЗА ПЕРИОД ОД 1. 

ЈАНУАРА ДО 30. ЈУНА 2023. ГОДИНЕ  

 

4. ПРЕДЛОГ OДЛУКЕ O ДAВAЊУ СAГЛAСНOСТИ НA ЗAКЉУЧEЊE 

УГOВOРA O ДEOБИ НEПOКРEТНOСТИ ИЗМEЂУ ГРAДA УЖИЦA И  WB 

LIVE ДOO УЖИЦE. 

 

5. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ ГРАДСКОЈ ОПШТИНИ 

СЕВОЈНО ЗГРАДЕ ЈЕДИНИЦЕ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ У СЕВОЈНУ,НА 

НЕОДРЕЂЕНО ВРЕМЕ, БЕЗ НАКНАДЕ 

 

6. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДРУГУ ИЗМЕНУ 

ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП ''БИОКТОШ'' УЖИЦЕ ЗА 2023.ГОДИНУ 

- ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПОСЕБAН 

ПРОГРАМ ЈКП ''БИОКТОШ'' УЖИЦЕ ЗА 2023.ГОДИНУ 

 

7. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРВУ ИЗМЕНУ 

ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП ''НИСКОГРАДЊА'' УЖИЦЕ ЗА 

2023.ГОДИНУ 
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8.  ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДРУГУ ИЗМЕНУ 

ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈП ''ВЕЛИКИ ПАРК'' УЖИЦЕ ЗА 2023.ГОДИНУ 

- ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРВУ ИЗМЕНУ 

ПОСЕБНОГ ПРОГРАМА ЈП ''ВЕЛИКИ ПАРК'' УЖИЦЕ ЗА 2023.ГОДИНУ 

 

9. ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ГОДИШЊЕГ ПЛАНА РАДА ПРЕДШКОЛСКЕ 

УСТАНОВЕ “УЖИЦЕ“ ЗА РАДНУ 2022/23. ГОДИНУ  

 

10. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ГОДИШЊИ ПЛАН 

РАДА ПРЕДШКОЛСКЕ УСТАНОВЕ „УЖИЦЕ“ ЗА РАДНУ 2023/24. ГОДИНУ 

 

11. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ КАТ. ПАРЦЕЛЕ  21217 КО УЖИЦЕ, КОЈА 

ЈЕ  У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА УЖИЦА НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ, ПО 

ТРЖИШНОЈ ЦЕНИ 

 

12. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ ДЕЛОВА КАТ. ПАРЦЕЛЕ БРОЈ 751 КО 

ЛЕЛИЋИ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА УЖИЦА ПУТЕМ ПОКЛОНА 

 

13. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОПУНИ ОДЛУКЕ О МРЕЖИ ЈАВНИХ 

ПРЕДШКОЛСКИХ УСТАНОВА НА ПОДРУЧЈУ ГРАДА УЖИЦА  

 

14. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА УПОТРЕБУ ГРБА 

ГРАДА УЖИЦА 

 

15. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА УПОТРЕБУ ИМЕНА 

ГРАДА УЖИЦА 

 

16. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈКП 

„ВОДОВОД“ УЖИЦЕ 

 

17. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЈЕДНОГ ЧЛАНА 

ШКОЛСКОГ ОДБОРА ПРВЕ ОСНОВНЕ ШКОЛЕ КРАЉА ПЕТРА II 

 

18. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ JEДНOГ ЧЛАНА 

ШКОЛСКОГ ОДБОРА ЕКОНОМСКЕ ШКОЛЕ 

 

I  

Председник Скупштине је истакао да је Комисија за буџет и финансије  на седници 

одржаној 26. септембра 2023.године, разматрала и са 5 гласова ''за'' и 1 гласом ''против'' 

прихватила Извештај о извршењу Одлуке о буџету града Ужица за период јануар – јун 2023. 

године . 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је дао уводно образложење поводом  

Извештаја о извршењу Одлуке о буџету града Ужица за период јануар – јун 2023. године. 

Подсетио је да је у децембру прошле године усвојен буџет за 2023. годину укупан и онај 

основни део буџета, укључујући и приходе индиректних буџетских корисника у износу од 

4,58 милијарди динара. Крајем јуна 2023.године било је увећање буџета (Ребаланс 1 чиме је 

увећан буџет за 397 милиона динара, тако да је он после тог увећања износио 4 милијарде  

977 милиона динара. У вези шестомесечног извршења, истакао је да  су приходи извршени у 

проценту више од 96% и да је то заиста једна добра ситуација. Истакао је да су кључни 

показатељи доброг извршења, управо приходи у износу од 2 милијарде и 403 милиона 

динара, што је главни приход буџета града а то је група 71,  порези, порези на доходак 

грађана и у оквиру њега, порез на зараде, која се у првих шест месеци остварила у износу од 
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милијарду и 571 милион динара. Објаснио је да су то најздравији приходи  буџета и да је 

овакво извршење показатељ да се добро планира буџет. Од наменских трансфера попдсетио 

је да је 120 милиона динара већ уплаћено од стране ресорног министарства за Престоницу 

културе, а до краја наредне године очекује се и то 300 милиона. Нагласио је да није било 

прекорачења позиција и да ни 2023.године град није узимао кредит. 

 Одборник Александар Вучићевић је истакао да је нема неке велике резлике у 

односу на извештај о извршењу из 2022.године. Навео је да је у првих шест месеци ове 

године извршење процентуално 45%, да су пренета средства од 269 милиона динара и 

приказана добит од 282 милиона динара. Нагласио је да су укупни приходи од пореза мањи 

од планираних за 200 милиона динара јер се касни са наплатом. Увећање прихода од пореза 

на доходак грађана у односу на 2022. годину износи 138 милиона динара, али не због 

повећаног броја запослених, већ због повећања плата и већих пореских издатака грађана. 

Истакао је да је извршење укупних расхода 36%, а на појединим позицијама извршења су 

преко 100% као нпр. накнада у натури 112% извршење, казне и пенали по решењу судова 

извршење 148%, дотације невладиним организацијама 130%, а с друге стране субвенције 

приватним предузећима, извршење  0%, мере популационе политике  извршење 0%. 

организација саобраћаја, инфраструктуре 38%,   Ратарска улица извршење 0%, обилазница 

Врутци, извршење 0% итд. Нагласио је да Српска странка „Заветници“ неће гласати за 

Извештај о извршењу Одлуке о буџету града Ужица за период јануар – јун 2023. године.  

Одборник Аврам Илић је подсетио да су 2019 и 2020.године подизани кредити 

између осталог и по 40 милиона динара за јавну расвету. Навео је да је у буџету града 

претходних година издвајан велики износ средстава за јавну расвету, за замену и 

реконструкцију, али да стање на терену не одговара бројкама у буџету. Истакао је да се на 

замену сијалица чека по пола године и више. Сматра да Град има веома лоше искуство са 

одржавањем јавне расвете у приватној режији, али да се ипак инсистира на јавно-приватном 

партнерство, где ће опет неки приватник радити, а то ће опет коштати. Нагласио је да Град 

издваја велика средства и за јавни превоз, изграђује и одржава нова стајалишта а   

аутобуском станицом управља „Бечеј превоз“ и наплаћује перонске карте. Поставио је и 

питање пуњења возила на CNG погон. Истакао је да су грађани Крчагова забринути због 

пуњења аутобуса преко боца уместо на пумпи и нагласио да је неопходно да град поведе 

рачуна о свему томе и да се убрза изградња пумпе, а такође сматра да би изградњом те пумпе 

велики број такси возила прешао на гас, што би утицало на ниво загађености у Граду. 

Поставио је питање шта се дешава са Ратарском улицом, зашто је извршење нула и да ли то 

значи да се она неће радити ове године? Навео је да Здрава Србија није подржала ни Предлог 

одлуке о буџету за 2023.године, јер се нису слагали са расподелом средстава, па самим тим 

не може подржати ни Извештај о извршењу. 

Одборник Дејан Крчевинац је истакао да је логично да ако постоји финансија од 

100%, а после шест месеци је извршење например 22%, да то значи да или неко неће нешто 

да уради или реално тај новац и не постоји, већ само онако стоји на папиру. У вези јавне 

расвете истакао је да је то опозицији занимљиво вероватно из разлога што је велика цифра у 

питању па звучи помпезно и да се ради о мањем новцу да их то уопште неби занимало. Навео 

је да је искоришћење за изградњу терена у Турици нула, али нема директора Великог парка 

тренутно, да одговори како мисли са нулом да направи осму стазу на стадиону. 

Одборник Владан Виријевић је поводом дискусије одборника Крчевинца истакао да 

одборници Заветника говоре о свему од 1000 динара до милијарду и да им није битна цифра 

већ шта је урађено са неким средствима или покушано да се уради. Поставио је питање, ако 

се набрајају пројекти који су плаћени са текуће буџетске резерве како је могуће да је 

извршење нула? Навео је да је тачно да нема прекорачења позиција, али да има прекорачења 

планираних средстава која су била планирана за првих шест месеци, као на пример: дотације 

организацијама за обавезно социјално осигурање 143% је извршење, новчане казне по 

решењу судова, извршење 148%, а ребалансом ће се поново  повећати. Постваио је питање за 

шта је утрошено 2 милиона 666 хиљада динара са позиције избора за месне заједнице, када 
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избора није било? Поставио је и питање да ли је могуће да ништа није плаћено са позиције за 

суфинансирање пројеката за мере популационе политике? Такође је навео да су веома ниска 

извршења на позицијама накнаде за социјалну заштиту из буџета породице са децом, 

извршење само 14%, једнократне помоћи, социјална и дечија заштита и други облици 

помоћи, извршења 34%, 29%, месне заједнице, позиција сталних трошкова, услуга по 

уговору, све укупно извршено је свега 17%, заштита животне средине, специјализоване 

услуге 9% извршење... У вези инфраструктурних пројеката навео је да је изградња паркинг 

места извршење нула, и да ће и паркинг као и расвета да се да приватном лицу, а сматра да 

оба та посла Град може самостално да ради.затим Ратарска улица, нула, реконструкција 

улица у МЗ Турица само 17%, изградња Влајковог пута, Љуто поље, Добро поље извршење 

нула итд. Сматра да је 44% извршења буџета за првих шест месеци недовољно и да има 

градова и општина где је тај проценат и преко 50%. 

Одборник Дејан Крчевинац сматра да је неопходно да се уместо читања материјала 

о буџету говори народским језиком како би сви грађани разумели о чему се ради. Па тако да 

ако је предвиђен новац за изградњу одређене улице, изађе неко и каже зашто се та улица није 

радила и ко је крив за то што тај пројекат није реализован. Сматра да велики број одборника 

ни не чита материјале нити их много интересују а није сигуран да их и они разумеју, као што 

ни грађани не могу да разумеју када се излаже како су претходници то урадили. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је замолио одборника Крчевинца да 

не коментарише друге одборнике и њихов начин рада у Скупштини, све док је то у складу са 

Пословником и лично сматра да има доста људи који прате рад Скупштине.  

Одборник Владан Виријевић је истакао да му је драго што дискутује и са позицијом 

али и представници опозиције једни са другима. Навео је да одборничка група Заветници 

постављају питања власти за све оно што ни њима ни грађанима није јасно, јер не седе у 

општини и немају службе које раде за њих. Истакао је да се труде да буду јасни и да их 

грађани разумеју, а веома брзо ће избори па ће се видети где ће ко да буде. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је истакао да када се погледају буџети 

претходних година види се јасна узлазна путања и јасан тренд раста и то колико расте буџет 

номинално, колико расте у еврима, колико расте реално. Нагласио је и да је извршење буџета 

за првих шест месеци близу идеалног и верује да ће до краја године бити још боље. Подсетио 

је да Град не остварује добит, да то није профитабилна институција већ да руководство 

заједно са одборницима, прикупља средства из јавних прихода и иста опредељује на који 

начин ће се трошити. У вези сугестије да порез на доходак није повећан због веће 

запослености већ због повећања плата, сматра да је то афирмативно, али је истакао и да је 

већа запосленост што показују и званични подаци Завода за статистику и подаци Службе 

тржишта рада. У вези процената извршења поновио је да се ради о извештају за првих шест 

месеци и да је у неким случајевима, неки пројекат у току или је већ реализован али није био 

плаћен до 30.6. а неки су већ плаћени али након тог пресека. Подсетио је и на законске 

обавезе и процедуре које се односе на расписивање тендера и да то утиче на чињеницу да 

већина окончаних ситуација долази у другој половини године односно у последњем 

кварталу. Поводом извршења на неким позицијама о којима су одборници говорили објаснио 

је да је битно да је посао завршен 100%, а да некада тендер покаже да је за неки посао 

потребно мање од планираних средстава па ту позиција и не може бити извршена 100%. У 

вези програма становања истакао је да је та позиција почетна била 619 милиона а да је 

касније ребалансом повећана што значи да се ради по том питању и да су средства потребна 

за реализацију тог пројекта. Ужички програм локалног партнерста није био завршен до јуна, 

због конкурса и процедуре која је прописана али се он спроводи и сваке године се увећавају 

средства за те намене, а у овој години управо са ове позиције ће се радити реконструкција 

игралишта у Волујцу код школе, реконструкција игралишта у Злакуси, реконструкција 

игралишта у Крвавцима, прошле године је била реконструкција игралишта у Луновом Селу, 

раније игралиштима у Карану, урађено је игралишта на Забучју, урађено је игралиште у 

Романијској улици, раде се игралишта на Пори, на Марином брегу, у Мокрој Гори и наравно 
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да ће ове позиције бити искоришћене 100%. У вези игралишта у Турици истакао је да није 

тачно да се неће радити, већ се сада изводе други грађевински радови, канализација, санација 

улица, а тек након тога може да се ради игралиште. У вези јавне расвете истакао је да 

тренутно постоје већи проблеми са одржавањем јавнме расвете и да се баш из тог разлога 

улази у поступак ЈПП за расвету како би она функционисала боље. У вези Ратарске улице 

истакао је да ће се она, али и друге улице опут главне, Градске, Норвешких интернираца, 

Миливоја Марића у Севојну и многе друге али из средстава која ће бити добијена из 

републичких пројеката. Истакао је да је јавни превоз бољи, да су аутобуси новији, да су 

уведене велике олакшице, за ученике, студенте, пензионере, да су аутобуси прилагођени 

особама са инвалидитетом и друго. Навео је да је 10 милиона динара потрошено са позиције 

текуће буџетске резерве,да ће довољно новца бити за заштиту животне средине, а посебно је 

истакао да се највише радило на пољу популационе политике. За ђаке прваке, издвојено је 15 

хиљада динара, за сваку новорођену бебу 15 хиљада динара, а раније није уопште било 

издвајања за те намене, раде се вртићи у сеоским подручјима, завршен је у Карану, почети 

радови у Кремнима, а већ се планира и Злакуса. То говори о опредељености руководства да 

се бави и све више улаже у популациону политику, али да није реално да све буде у моменту 

бесплатно. 

Одборник Владан Виријевић је нагласио да су веће плате и запосленост већа 

захваљујући Републици. Подсетио је да Ужице за задњих 11 година има 8 хиљада становника 

мање, што је 11% од укупног броја, па није ни чудно што је мање људи на евиденцији, јер су 

отишли да раде у иностранство. Истакао је да је природни прираштај све мањи, све се мање 

деце рађа, све мање долази радно способних људи да ради и да све то утиче и на запосленост. 

Навео је да Град може у једној години да среди сва игралишта,  као и да је већи број 

игралишта у катастрофалном стању и да ће доставити слике свих игралишта да се види 

колико су лоша. Не слаже се да ће ЈПП за јавну расвету бити боље решење за грађане, а 

сматра да ће цена за јавну расвету много коштати, јер се планира  цена једне сијалице у 

износу од 1000 евра и понавља да ће мање коштати и боље бити да то ради сам град или неко 

јавно предузеће. Поводом јавног превоза где је наведено да је симболична цена карте истакао 

је да се из буџета града издваја 202 милиона динара. Поводом популационе политике којом 

се руководство хвали поставио је питање како Београд, Бачка Паланка и још неколицина 

градова може да обезбеди бесплатне уџбенике, а Ужице не може? 

Одборник Аврам Илић сматра да треба да се тежи томе да послови који се раде из 

буџета Града, треба да доносе и неки приход. Навео је да није коректно према грађанима који 

живе у сеоским месним заједницама што они морају да учествују у асфалтирању путева док 

грађани у градском језгру не морају. Истакао је да Ужицу недостају капиталне инвестиције и 

подржава да се издваја више средстава за планска документа, јер ако су планска документа 

добра онда ће се радити и неке нове инвестиције а од њих ће се повећати обухват пореза на 

имовину што је додатни приход буџета. Истакао је да је његова прва плата 2006.године била 

18 хиљада динара, што је у то време била реална плата и сасвим је нормално да се плата из 

године у годину повећава. Навео је да је када је 2003. године положио возачки испит, литар 

горива био 48 динара, а сада је 200, па је логично и да се плата али и буџет града из године у 

годину повећава. По питању ЈПП истакао је да сматра да је то лоше за Град, да ће пуно 

коштати а неће функционисати и да ће Град губити приходе, посебно када се ради о ЈПП за 

паркинг. Истиче да се даје парцела за паркинг гаражу на неких 70-100m од Трга и даје се 

паркинг приватном лицу, а он доноси екстра профит. Навео је да у предизборној кампањи 

нико није рекао да ће закључити ЈПП са Бечеј превозом на 25 година, као и да ће за јавну 

расвету да се закључи ЈПП  на 15 година, за паркинг на 25 година, па да се тада види шта 

грађани мисле о томе а не на крају мандата. Сматра да  ће због свих наведени ЈПП грађани 

Ужица бити подстанари у свом Граду. 

Одборник Александар Вучићевић је истакао да је говорио о разлици у процентима 

за шестомесечно извршење буџета у 2022.години и 2023.години. Навео је да се слаже да су у 

међувремену неке позиције могле бити урађене, али да оне до јуна нису биле урађене и нису 
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унете у извештај. Поставио је питање колики проценат извршења треба да буде да би 

извршење било добро или одлично,  36%,  41, 44% или 50%, 60% или 100%.  

Слободан Шиљковић, члан Градског већа је у вези дискусија о ЈПП истакао да је  

професор Љубодраг Савић са Златибора, професор Економског факултета из Београда, човек 

који се са многим ставовима у Влади Републике Србије, што се тиче економских питања, не 

слаже, али да се слаже са концептом ЈПП. У вези ЈПП за превоз, истакао је да општине где је 

конкретно Здрава Србија на власти уопште немају јавни превоз, а доста су богатија општина,  

ако не могу да направе сопствени превоз који Ужицу предлажу, лепо би било да прихвате 

концепт ЈПП на својој територији. Навео је да из Сирогојна, из Љубиша, из Рожанства немају 

никакав превоз до Чајетине, а из Шљивовице до Чајетине је превоз 160 динара на 12km 

растојања. Предложио је да упореде са ценама превоза у Ужицу и да се позабаве мало својом 

територијом,да приђу својим грађанима и помогну да деца могу да дођу до школе. Поводом 

Извештаја истакао је да се само једна ставка тиче Бечеј превоза, а то је 195 милиона и то је 

цена која је потписана уговором. Навео је да је изнета неистина да је Бечеј превоз требао у 

року од две године да изради CNG пумпу и цитирао је члан Уговора: ''превозник има обавезу 

да  инвестира у CNG пумпу директним прикључком на дистрибутивну мрежу „Србија гас“, 

најкасније у року од четири године од момента склапања уговора''. Замолио је одборнике да 

пре дискусије прочитају Уговор а тек онда отварају расправу аргументовано. Што се тиче 

ЈПП за гараже истакао је да је у предизборној кампањи обећано да ће се изградити паркинг 

гаража и да ће кроз ЈПП управо то и да ураде јер нема средстава да се она изгради из 

сопствених средстава. Упоредио је и цене паркинга на Златибору и истакао да је паркинг 100 

динара док је у Ужицу најскупља карта 50 динара, што је дупло скупље, а подсетио је на 

реаговање опозиције када је у Ужицу са 40 динара цена повећана на 50. Поред цене паркинг, 

истакао је да је после Београда и Ниша, Чајетина трећа општина која је увела ''око соколово'', 

а казне за непрописно паркирање износе 25 хиљада динара. Навео је да је паркинг за радника 

1000 динара у току једног дана, а у Ужицу је дневна карта 150 динара, а месечна 1600 у 

другој зони. Објаснио је када би толико подигли цене у Ужицу, можда би град за две године 

и морао да сам направи гаражу, али да се уместо повећања цене, Град определио за ЈПП, где 

град Ужице нема никакав ризик и истакао да опозиција није ни прочитала конкурсну 

документацију, јер да јесте, не би било таквих дискусија и не би се износиле неистине. 

Одборница Слађана Станковић је истакла да из дискусије члана Градског већа 

може да се закључи да је по њима најбоље да цела Србија буде приватно власништво, да 

јавна предузећа буду губиташи, а да се за све закључује ЈПП. У вези Бечеј превоза 

предложила је да се уради анкета ''колико су грађани Ужица задовољни са „Бечеј превозом''. 

Истaклa je и прoблeм сa чeкaoницoм нa aутoбускoj стaници на којој деца по сат, сат и по 

времена чекају аутобус у хладним просторијама, нема клупа, фонтана је до скоро била у 

катастрофалном стању и да је по њој пливао отпад док није санирана. Поставила је питање 

шта грађани добијају за 100 динара колико плаћају перонску карту и навела да је то велики 

издатак за некога ко сваки дан путује на пример на Златибор због посла. У вези тога што је 

''око соколово'' уведено на Златибору истакла је да није проблем да се то уведе, али је 

проблем да се уведе у Ужицу у коме недостаје огроман број паркинг места. Поред тога 

навела је да се у Ужицу врши селективно кажњавање и то највише око пијаце. Сложила се са 

одборником Крчевинцем да је потребно да се говори народским језиком како би свако 

разумео. Поред анкете о Бечеј превозу навела је да је потребно да се грађани саслушају, да се 

чује шта мисле о ЈПП, да се чује шта су њихови проблеми, па ако не може да се реши 

њихових 20 проблема да се реше бар два. Подсетила је да је Мокра гора једно од најлепших 

села на свету, а да Ужице - Мокра гора постоје две или три аутобуске линије, а деца која су 

из Мокре горе, а станују у дому у Ужицу, задњи превоз за Мокру гору имају око осам сати 

али до Кремана и онда родитељи морају да долазе по њих. Позвала је Миодрага Петковића 

да једно вече прошетају плажом како би видео шта се ту заиста дешава. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине није одобрио реплику одборнику 

Крчевинцу јер није поменут у  негативном контексту. 
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Слободан Шиљковић, члан Градског већа је истакао да на релацији Ужице - 

Златибор не вози Бечеј превоз и да је то међуградска линија. У вези перонске карте истакао 

је да Ррепублика доноси одлуку о категоризацији аутобуских станица и цена перонске карте 

је условљена том категоризацијом, али да град ради на томе да се смањи перонска карта. У 

вези ЈПП подсетио је да је руководство приликом доласка на власт обећало да неће узимати 

кредите. И то је опозиција подржала јер су увек против узимања кредита и задуживања 

града. Међутим када се год помене неко крупно питање, нпр. замена азбестних цеви, управо 

је опозиција тражила да се подигне кредит за то. Поставио је питање да ли имају представу 

који је то ред величина кредита? Поред тога предлажу да се подигне кредит и за јавну 

расвету, за паркинг гараже, па чак и за јавни превоз. Навео је да би се подизањем свих тих 

кредита дошло у ситуацију да само може да се ''стави кључ у браву'', што уопште не би било 

добро за Град. 

Одборница Слађана Станковић је подсетила да су кредити подизани 2018. и 2019. 

године и  поставила питање да ли су за грађане боље азбестне цеви или кредит? 

Одборник Драгослав Поњавић је поводом азбестнних цеви истакао да он није 

говорио да треба да се подигне кредит за азбестне цеви, већ да се уради идејни пројекат и да 

се аплицира за средства код Републике. 

Драгољуб Стојадиновић, заменик градоначелнице навео је да се ближе избори и да 

је легитимно износити политичке ставове али да није легитимно износити лажи, сазивати 

конференције и на њима говорити да је неко лопов и да хоће да покраде грађане Ужица, није 

легитимно, већ је недопустиво и безобразно. У вези помпе око ЈПП за јавну расвету, истакао 

је да је у поступку ЈПП, а а да је пре истицања рока за подношење понуда, понуђач 

легитимно поднео захтев за заштиту права. Поступак је привремено суспендован у складу са 

Законом, до доношења Одлуке о поднетом захтеву. Одлуку о поднетом захтеву донела је 

Републичка комисија за заштиту права у поступцима јавних набавки решењем број 4-00-

567/2003 од 5. септембра 2023. године, које је стигло наручиоцу Градској управи 19. 

септембра 2023.године, којом је одбијен захтев за заштиту права као неоснован. Дакле сва та 

помпа, прављење, излажење и називање, људи који се труде да нешто ураде у овом граду 

лоповима заиста није у реду. Навео је да од почетка мандата руководство исто ради, али да је 

немогуће да се у првој години спроведу сви закони, одлуке и процедуре, јер је неопходно 

време за то, као што се не могу ни сви пројекти урадити одједном. Поводом ЈПП за јавну 

расвету, објаснио је да је управо то што је уложено доста новца, а није функционисало 

најбоље, разлог зашто се ушло у поступак ЈПП. Реализацијом уговора за реконструкцију 

јавног осветљења у Ужицу неће бити увећани трошкови који су до сада били предвиђени за 

електричну енергију за јавно осветљење и за одржавање јавног осветљења. Будуће 

осветљење радиће 15 година у 100% капацитету, могућност отказа највише 2% светиљки и то 

у периоду не дужем од 48 сати. Процењена вредност пројекта у складу са чланом 33. Закона 

о јавним набавкама је 4 милиона 423 евра при чему се град Ужице не задужује и не прави 

јавни дуг. Навео је да опозиција с једне стране каже хајде да град сам ради превоз, расвету, 

гараже, а с друге стране да обезбеди бесплатне уџбенике, вртиће, школство. Истакао је да је 

то немогуће. Поновио је да се кроз прјекте ЈПП Град не задужује, а након истека уговореног 

рока, све остаје у власништву Града. Навео је да је руководство успело, захваљујући доброј 

политици, захваљујући добром вођењу Града и градоначелници која је донела ове одлуке да 

се Град не задужује, а да се за три године ураде огромне ствари о којима се само могло 

сањати и сигуран је да то грађани добро виде. Поновио је да се у ЈПП за расвету Град 

апсолутно заштитио у сваком сегменту, систем има век употребе 25 година, 100 хиљада 

радних сати раде светиљке које светле око 4 хиљаде сати годишње, значајно се смањује 

ризик од притиска на трошкове буџета од раста цене струје итд. Нагкасио је да су сви ризици  

на приватном партнеру осим више силе: поплава, земљотреса, грома, за шта наравно постоје 

осигурања. Навео је да је у Србији већ урађено преко 50 оваквих пројеката и да Надлежно 

министарство подржава овај концепт. Нагласио је да је све урађено са важећим прописима и 

истакао да ако опозиција некада дође на власт може да мења законе и да не иде у корак са 
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светом и Европом. Истакао је да се у овом тренутку ради по важећим законима и прописима 

Републике Србије и гарантује да све што је урађено је урађено у складу са свим законима и 

прописима. Нагласио је да све што се ради укључујући и ове пројекте јесте да нашим 

грађанима, грађанима Ужица буде боље, да они имају боље бенефите и да уштеде које 

остваримо кроз ове пројекте, можемо, а урадили смо много тога, у свакој сфери друштва 

имамо огромне помаке и грађани то јасно виде и наравно имаће прилику да кажу своје 

мишљење ускоро о томе. Хвала. 

Одборник Владан Виријевић је истакао да је заменик градоначелника прекршио 

члан 71. Пословника „Говорник може говорити само на питање које је на дневном реду, а ако 

се говорник удаљи од дневног реда председник Скупштине ће га опоменути и позвати да се 

држи дневног реда.''. Навео је да је заменик говорио о садржини тендера за јавну расвету и да 

то нема никаве везе са Извештаје о буџету за првих шест месеци, а да га председник 

Скупштине ниједном није опоменуо. Истакао је да му је много драго што је заменик 

градоначелнице коначно признао да Град нема пара у буџету за све што је потребно да се 

уради. Истакао је да је градоначелник Краљева поднео оставку и поставио питање да ли је 

градоначелница следећа на реду. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је истакао да није повређен члан 71. 

јер је већи број одборника тражио да се дају одговори о питању ЈПП за јавну расвету, па је у 

духу демократског деловања дозволио заменику градоначелнице да одговори на постављена 

питања, уважавајући чињеницу да је неопходно да сваки одборник добије одговор на 

постављено питање. 

Скупштина је са 42 гласа „за“, са 6 гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Извештај о извршењу Одлуке о буџету града Ужица за период јануар – јун 2023. 

године.  

II 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је обавестио одборнике да је 

Комисија за буџет и финансије  на седници одржаној 26. септембра 2023. године, разматрала 

и са 5 гласова ''за'' и 1 гласом ''против''  прихватила  Предлог одлуке о изменама и допунама 

Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину (ребаланс II). Обавестио је и да је на Предлог 

одлуке достављено 50 Амандмана одборничке групе Српска странка Заветници, које је 

Градско веће на седници одржаној 26. септембра 2023. године, разматрало и није 

прихватило. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је дао уводно образложење Предлога 

одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину (ребаланс II). 

Подсетио је да је основни буџет био 4 милијарде 580 милиона динара, првим ребалансом у 

јуну 2023. године је увећан  на 4 милијарде 977 милиона динара, а другим ребалансом 

предлаже се додатно увећање, тако да ће након овог ребаланса буџет износити 5 милијарди 

259 милиона динара. Нагласио је да се повећање очекује на позицији 711 порез на доходак, 

зараде, за 120 милиона динара, на позицији порези на имовину 68 милиона динара уз 

напомену да порез није повећан већ обухват наплате пореза.  Друга увећања су 48,6 милиона 

динара. Од главних измена у ребалансу истакао је: улагање додатних средстава у 

образовање, када су у питању основне школе то је 10,7 милиона динара, а када су у питању 

средње школе то је 4,6 милиона динара, а Предшколска установа, то је нових 17,3 милиона 

динара. Додатних 15 милиона динара се улаже у планирање и планску документацију за 

заједничке пројекте са државом,  додатна средства за спорт од 6,8 милиона динара, додатни 

новац за комуналне делатности 20 милиона динара итд.  

Одборник Аврам Илић је ставио примедбу да нема употребних табела као раније, 

шта је планирано на почетку године, а шта се мења ребалансом. Поставио је питање за 

Ратарску улицу, пошто је позиција у ребалансу укинута, да ли ће се она радити или не? 

Поводом дискусије заменика градоначелнице у предходној тачки, објаснио је да није желео 

да каже да сад пред изборе раде ЈПП већ је ставио примедбу зашто се у предизборној 
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кампањи није говорило о плану да се раде пројекти ЈПП. Што се тиче самог буџета сматра да 

су то углавном пренета средства и да нема неког значајног новог прилива. 

Одборник Александар Вучићевић је истакао да други ребаланс буџета представља 

једно редовно пореско пуњење, без икаквих  великих осцилација или капиталних пројеката. 

Значи увећање 288 милиона динара или неких 5%, а порези су увећани за 206 милиона 

динара, као главни носиоци пуњења буџета. Порез на доходак увећан је за 120 милиона 

динара, порез на имовину увећан је за 68 милиона динара. Сматра да нису морали Швајцарци 

бити ангажовани за пројекат који подразумева већи обухват пореских дужника као јачање 

пореске дисциплине јер грађани плаћају порез редовно. Упоредио је град Ужице у погледу 

инвестиција са неким другим градовима, па је за пример узео Ваљево 2300 радника, 80 

милиона да се отворе немачке фирме и то је нешто што буџет пуни мимо неких других 

позиција. Поновио је да је разлика у приходима и расходима искључиво износ пренетих 

средстава и нагласио да преношење средстава из претходне године значи неискоришћена 

средства и поставио питање колико је то добро? Навео је да је приход од продаје градске 

имовине већи за 30 милиона, а са друге стране приход од боравишне таксе је остао 

непромењен. Истакао је да је за становање, урбанизам и просторно планирање издвојено 86 

милиона динара мање, политички системи локалне самоуправе  издвојено 2 милиона динара 

мање, субвенције приватним предузећима, 4 милиона динара, остало исто. Капитални 

пројекти, изградња паркинг места, подсетио је да је асфалтиран паркинг између аутобуске и 

железничке станице и да има 30-40 празних места, јер нико неће да се паркира ту, сви хоће у 

центар. Не зна како ће се исплатити приватнику да кроз пројекат ЈПП прави гаражу ван 

центра кад грађани неће ту да се паркирају и где је ту логика. Личног је става да је потребно 

подићи кредит и урадити гаражу уместо улазити у поступак ЈПП. Навео је да се прва и друга 

тачка скоро не разликују и да је за организацију саобраћаја и инфраструктуру, издвојено 

више од 208 милиона динара и да је то једино веће издвајање. Подсетио је и да је за заштиту 

животне средине издвојено 1,6 милиона, пољопривреда, рурални развој издвојено више 

средстава само за 50 хиљада динара, док су социјални доприноси на терет послодавца 

смањени за око 2 милиона динара па је поставио питање је ли то смањена стопа доприноса 

или је нешто друго у питању? Навео је да Српска странка Заветници неће гласати за други 

ребаланс буџета за 2023.годину. 

Одборник Владан Виријевић је истакао да треба да постоји дигитални сат како би 

сви видели време због орјентације. Нагласио је да је ребаланс, класичан преписивачки, 

пребачена средства из прошле године и нешто мало се добило из Републике. Поставио је 

питање у вези са нето платом у кабинету градоначелника, истакавши да је ребалансом 

повећана за неких 150 хиљада и сада је 17 милиона и 368 хиљада, али социјални доприноси 

на терет послодавца нису промењени, па је тражио да се појасни зашто је нето плата 

повећана а социјални доприноси остали исти? Навео је да су трошкови путовања у Градској 

управи повећани ни мање ни више за 120%, са 600 хиљада на милион и 300 хиљада и питао 

зашто је дошло до тога? Истакао је да је буџет за многе пројекте смањен: суфинансирање 

пројеката за таблице кућних бројева са 3 милиона динара смањен на хиљаду динара, 

пројеката за мере  популационе политике 22 милиона и 700 хиљада динара на 3 милиона 

динара. Питао је да ли је било нових запошљавања у Туристичкој организацији Ужице јер је 

износ за нето плате увећан за 300 хиљада динара и зашто је дупло увећан износ за текуће 

поправке и одржавања  на 26 милиона и 280 динара? Истакао је да су увећане нето плате и  

Градској управи за финансије и Градској управи за урбанизам, изградњу, имовинско правне 

послове. Нагласио је да су средства за казне и пенале достигла износ од 50 милиона динара 

што је дупло већи износ од износа који је планиран буџетом за 2023. годину а да текућа 

буџетска резерва која је износила 10 милиона и 900 динара, сада износи 30 милиона и 144 

хиљаде динара и да га веома интересује за шта се планирају средства јер није ни то проблем 

да се утроше већ да не буде као ранијих година да се део текуће буџетске резерве пренесе у 

наредну годину. Дао је примедбу на смањење средстава за месне заједнице, текуће поправке 

и одржавања јер се просторије налазе у веома лошем стању па треба уложити у њих и да за 



15 
 

пољопривреду ребалансом није одвојено додатних средстава иако је у јуну месецу текуће 

године због поплава пољопривредницима нанета огромна штета. Истакао је да је овим 

ребалансом увећан износ за градски превоз са 195 милиона динара на 202 милиона и 500 

динара и да је то потпуно тачан податак и да није реч о неистинама. Нагласио је да нико од 

опозиције није тражио кредит за сијалице, већ да уместо ЈПП посао замене јавне расвете 

уради ЈП, као ни кредит за  јавне гараже, а да су за замену азбестних цеви тражили донације 

и суфинансирање из европских фондова и од Републике. Навео је да је градско руководство 

узимало кредит  2019, 2018, 2017, 2016 јер су на власти у граду 12 година. Изјавио је да је за 

одржавање јавних и зелених површина са 176 милиона динара увећан износ за још 14 

милиона динара. Нагласио је да без обзира што се велики новац издваја за ту намену око 

пролаза, степеница, игралишта није покошено и шибље није подкресано. Питао је зашто су 

смањена средства за пројекат реконструкције енергетске ефикасности са 40 милиона динара 

на 32 милиона динара, за замену столарије у Народној библиотеци од планираних 13 

милиона динара смањили на 2 милиона динара и за поправку и санацију спортских терена од 

10 милиона динара, за 3 милиона динара, реконструкција у Турици са 10 милиона динара на 

6,5 милиона динара, и ако је било доста речи да се реконструишу, изграде нова игралишта и 

дечији паркови. Нагласио је да је нелогично да Град  улази у ЈПП а да пре тога није покушао 

нешто сам да уради по питању изградње гараже. Навео је пројекте који овим ребалансом 

имају „нулу“ на позицији планираних средстава: реконструкција Ратарске улице, изградња 

путног правца „Влајков пут“, изградња игралишта у Турици, изградња водовода у Лужничкој 

долини, у Карану, водосистем Змајевац-Никојевићи, станови за потребе војске. Изнео је да 

треба грађанима објаснити шта је то на плажи урађено за 15 милиона и 800 хиљада динара? 

Сматра да све мора много брже, ефикасније и квалитетније да се ради јер је навео много 

примера који говоре да то није тако.  

Слободан Шиљковић, члан Градског већа је истакао да жели да потврди да су све 

информације које је изнео тачне и проверене. Навео је да је одборник Владан Виријевић био 

ван скупштинске сале када је други одборник из његове странке Александар Вучићевић јасно 

и гласно рекао да би он подигао кредит за гараже. Предложио је да одборници треба да се 

консултују пре него што изађу за говорницу. Нагласио је да је првим ребалансом опредељено 

195 милиона динара за „Бечеј превоз“, а да о износу од 202 милиона и 500 хиљада динара 

није говорио јер је то износ који је предложен другим ребалансом а који још није усвојен. 

Одборник Владан Виријевић је, користећи право на реплику, изјавио да ће се 

трудити да буде јако парламентаран, културан без обзира на мишљење и ставове позиције. 

Изнео је да је колега дао предлог и модел како би се решило комплетно паркирање у Граду 

али да само треба проверити економску исплативост а да је позиција та која је изнела 

неистину и за цеви и за сијалице и за гараже.  

Одборник Александар Вучићевић је истакао да жели да изнесе свој економски став 

и лични став за ЈПП и да не треба да се причају економске небулозе, већ да треба уложити, 

подићи кредит и да ће се он отплатити ако се јавна гаража направи што ближе центру.  

Срђан Недељковић, члан Градског већа је нагласио да је претходне године у 

Ратарској улици урађено 240m водоводних цеви, 250m прикључних линија чија је  вредност 

радова 3,5 милиона динара, а затим реконструкција пута и асфалтирање у пуном профилу где 

је вредност радова износила 17 милиона динара. Навео је да су настављени радови у 

Солунској улици која се наставља на Ратарску улицу, где је урађено 280m уличних цеви, 

380m прикључака а чија вредност радова је 3 милиона и 200 хиљада динара. Истакао је да је 

Град добио 1,7 милиона евра током јула месеца текуће године за реализацију пројеката из 

области развоја локалне инфраструктуре и да ће се та средстава уложити у реконструкцију 

улица тако да нема бојазни да се неће наставити радови у Ратарској улици.  

Одборник Зоран Милић је истакао да у Ратарској улици од броја 2 до броја 16 осам 

домаћинстава  нема канализацију а обавезе плаћају па је потребно у наставку реконструкције 

улице решити и тај проблем. 
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Слободан Кузмановић, члан Градског већа је нагласио да Ребалансом II није било 

потребе да се повећавају средства за пољопривреду с обзиром да још нису искоришћена 

постојећа средства и да је већ шест месеци јавни позив за субвенције у пољопривреди 

отворен. Позвао је пољопривредне произвођаче који нису искористили субвенције да 

аплицирају и да конкуришу и информисао да ће у наредном периоду бити расписан јавни 

позив за доделу субвенција преко Фонда за развој пољопривреде који је основан са РРА и 

Фондацијом Дивац. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је нагласио да је Ребалансом II буџет 

додатно увећан и да није преписивачки већ је већи неколико пута од претходних буџета за 

које су уважене колеге гласали. Истакао је да ниједна критика није спорна ако је легитимна и 

да у свему томе мора постојати реалност. Изјавио је да је убеђен да је то само политика и да 

су прокључале узавреле политичке страсти које ће се за неколико месеци измирити о чему ће 

одлучити грађани. Навео је да је реконструкција Ратарске улице озбиљан пројекат 

укључујући и проблем недостајуће канализације за известан број домаћинстава који ће се 

сигурно решити у наредном периоду. Нагласио је да су грађани навикли на увећавање буџета 

па зато и многи сматрају да је увећавање буџета за 282 милиона динара редовно увећање. 

Истакао је да су некада буџети били празни и само имали средства за плате а да су школе 

чекале по месец, два, три да им локална самоуправа пренесе средства како би набавили 

хигијенски материјал. Изјавио је да је Град искористио механизме како би привукао бројне 

партнере а који су препознали доброг сарадника у локалној самоуправи. Нагласио је да се 

много средстава улаже у туризам кроз инфраструктуру а уз велику подршку државе о чему 

говори и сам изглед Старог града на коме се могу приметити милионска улагања. Изјавио је 

да се више средстава улаже за становање и урбанизам, ако се упореди са основним буџетома 

а што је супротно тврдњама опозиције. Истакао је да се много више средстава одваја и за 

реконструкцију старих и изградњу нових дечјих игралишта којих је сигурно много више него 

пре 10, 20 година. Нагласио је да је хиљаду грађана пре неколико месеци узело учешће и 

предложило пројекте од којих је већина уврштена у буџет у текућој години. Истакао је да 

треба признати да је много боље сада када је  ауто пут дошао надомак Ужица него раније. 

Објаснио је да је у Ваљеву отворено више фабрика у последње време него у Ужицу из 

разлога што још од раније постоје велики привредни системи у Севојну и Крчагову који 

представљају основ развоја ужичког краја. Навео је да је 1997. године донет Закон о 

економској трансформацији, Закон о приватизацији, Закон о ЈПП по први пут донет 2011. 

године и да су га донели они који су најмање данас у владајућој коалицији. Нагласио је да је 

данас чуо за професора који је највећи критичар Владе али је с друге стране као економиста 

објаснио предности  ЈПП.  Истакао је да постоји могућност зараде од неколико милиона евра, 

доказано кроз студију, одобрено на Комисији за ЈПП на најтранспарентнији могући начин. 

Навео је да је помињан раст плате код градоначелнице, кабинета градоначелнице али да су то 

позиције 411 и 412 које се односе на укупне плате са планираним повећањем и за највећи део 

система. Истакао је да држава умањује порез на зараде, подиже неопорезиви део и да је све 

то подстицај за фирме да запошљавају нове раднике. Напоменуо је да је око  педесет 

трактора купљено у Равнима, највећим делом у Лужничкој долину и у Гостиници. Истакао је 

да је десетине милиона динара издвојено у мају и јуну за механизацију, за поправку 

инфраструктуре урушене обилним падавинама као би пољопривредници могли да дођу до 

својих кућа, њива, да уберу летину. Нагласио је да је спровођењем Пројекта Ужице 

престоница културе 2024.године град Ужице добио од државе 300 милиона динара за радове 

који се изводе у Градском културном центру, за легат Љубе Симовића, за замену преосталог 

дела столарије на Народној библиотеци, за радове у Народном музеју. Изјавио је да никада 

више новца није уложено у школе наводећи као један од примера Основну школу „Душан 

Јерковић“, школу у Севојну, Крвавцима, Гостиници и најавио почетак радова у Првој 

основној школи Краља Петра II, завршетак вртића у Карану и изградњу вртића у Кремнима и 

Злакуси. Истакао је да се не сећа озбиљније инвестиције од отварања Медицинске школе у 

Ужицу која је чекала деценијама на отварање. Истакао је да увећање од неколико милиона 
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динара између два ребаланса се односи на улагање у објекте месних заједница у селима као 

што су сеоске амбуланте, у домове и објекте где бораве најстарији суграђани и у све оно што 

деценијама није обнављано. Нагласио је да треба да буду сви колико је могуће реални и 

коректни јер сутра ће сви наставити да живе у граду Ужицу као обични грађани. Истакао је 

да је у текућој години урађен крак Колубарске улице, Улица Александра Тишме, Хаџи 

Мелентијева улица, део Кондине улице, Улица краља Драгутина, Исидоре Секулић, Станоја 

Главаша, обилазница ка Стапарској бањи, део Немањине, пут Брковићи Бела Земља, Влајков 

пут који се каже да је нула али је завршен, део улице Марије Маге Магазиновић где је 

завршен топловод, десетина путева је урађена кроз удруживање за шта је одвојено додатних 

40 милиона динара у Горјанима, Севојну, Карану, Рибашевини, Трнави, Царини, Забучју и 

Турици. Изјавио је да се кренулу у реализацију Стратегије развоја за будући период уз 

велику подршку државе где су планирани велики пројекти које ће се радити у ужичком крају 

и то је нешто што ће допринети да ће ужичка економија да буде боља у наредном периоду и 

то је оно што је реално.  

Одборник Владан Виријевић је изјавио да је Миодраг Петковић, члан Градског већа  

потпуно пресликао излагање свог вође јер га је синоћ слушао шта прича па ће због тога 

вероватно добити и похвале са врха. Нагласио је да је приридно да буџет буде из године у 

годину све већи зато што је инфлација ненормално велика посматрајући цене горива и 

животних намирница, струје... Истакао је да је логично да се буџет пуни више зато што је 

порез процентуално исти али цене су веће, промет је већи па и само пуњење буџета и да то 

није успех власти већ резултат тренутне економске ситуације. Изјавио је да господин 

Миодраг Петковић не треба да износи лажи јер га боли када неко каже да ништа није 

урађено. Потребно је само да преслуша стенографе у задњих шест година колико је он 

одборник и да се увери да ни за један буџет није гласао. Навео је да владајућа коалиција мора 

да подржи све буџете зато што су послушници своје странке и да гласају без обзира да ли се 

слажу или не са предложеним буџетом. Нагласио је да колеге одборници из његове партије 

се труде да буду парламентарни, да бирају речи и да буду културни једни према другима. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је замолио одборнике да избаце из 

свог говора реч „лажете“ и да је сигуран да ће они прихватити његову молбу.  

Одборник Зоран Милић је питао Миодрага Петковића, члана Градског већа када ће 

почети изградња  фискултурне сале у ОШ „Душан Јерковић“с обзиром да је дефинисана 

локација за изградњу, изнад ЈКП „Градска топлана Ужице“ а и да је по речима Ратка 

Трмчића, члана Градског већа прикупљена документација.  

Одборник Драгослав Поњавић је изјавио да су много мала повећања плата од 5%, 

5,5% у односу на раст цена хране од 20%, струје 8%, гаса 10% а што би народним језиком 

гласило: „Дам ти пет динара у овај џеп а из овог ти узмем 10 динара“. Истакао је да би много 

боље било да плате не расту а да цене остану исте. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је изјавио да је одборник 

Александар Вучићевић говорио  шест и по минута и да је искористио своје време а пошто 

има још пријављених за дискусију предложио је да се мора гласати о наставку радног 

времена по члану 64 Пословника и да се на редовну паузу од 60 минута иде након начелне 

расправе. 

*** 

Скупштина је са са 41 гласом „за“, 1 гласом „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог да се редовна пауза од 60 минута одржи након завршетка начелне 

расправе. 

*** 

 

Одборница Слађана Станковић је поставила три питања. Прво питање се односи на 

дечји базен а питала је да ли је извођач радова који је радио базен уплатио новац у буџет 

града Ужица пошто се веома добро зна да је грешка била до извођача радова? Следеће 

питање је упутила члану Градског већа, Владимиру Синђелићу у име мештана села Стапари 
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које интересује да ако се буду радила паркинг места код храма Св.Архангела да ли ће се том 

приликом санирати деоница пута Илићи-храм-Курлагићи који излази на магистралу а 

повезује и суседно село Биоска. Изјавила је да је та деоница пута у веома лошем стању па ако 

се планира да се раде паркинг места, веома је битно да тај део пута буде саниран да би неко 

могао и до паркинг места да дође. Истакла је да је поражавајуће да средства за пољопривреду 

нису искоришћена и да сви треба због тога да се замисле и питају да ли ће имати ко у будуће 

да их користи. Навела је да новца увек за пољопривреду треба, да увек треба улагати у 

пољопривреду, јер без јаких села неће бити ни градова. Изјавила је да се субвенције не 

узимају из разлога што су пољопривредници забринути за свој опстанак из разлога што су 

цене пољопривредних производа веома ниске. 

Слободан Кузмановић, члан Градског већа је истакао да ће средства за 

пољопривреду бити искоришћена до краја године јер их нема још много из разлога што је 

буџет добро планиран а размишљало се и о другим корисницима буџета.  

Одборница Љиљана Кузмановић је изјавила да ће дати своје мишљење у делу 

Предлога ребаланса II који се односи на сегмент образовања. Навела је да су планирана 

увећања позиција за предшколске установе, основне школе као и средње школе и да постоје 

свакодневна улагања локалне самоуправе и државе управо у сектор образовања и просвете, 

кроз реконструкцију основних школа: „Наде Матић“, школе у Крвавцима, потпуном 

реконструкцијом школе у Гостиници, „Душан Јерковић“, такође да је планирана 

реконструкција „Прве основна школа Краља Петра II“. Истакла је да се гради вртић на 

Царини, проширују се капацитети већ постојећих вртића, да се отвара и први сеоски вртић у 

Карану, приводе крају радови на санацији вртића у Кремнима а да ће се како је наговестило 

градско руководство у наредном периоду изградити вртић у Злакуси.  

Одборница Бранка Будимир је изјавила да не жели да парира у знању у вези са 

буџетом и са екологијом нити чланици Градског већа Нади Јовичић нити члану Градског 

већа Миодрагу Петковићу али као грађанка, сматра да има право да изнесе своје мишљење за 

енергетску ефикасност, нарочито у овом периоду када предстоји грејна сезона. Истакла је да 

се повећавају средства из године у годину за енергетску ефикасност, тако да је од 2015. 

година до данас уложено од 270-300 милиона динара у мере енергетске ефикасности. 

Изјавила је да према подацима о заштити животне средине који су свима доступни демантује 

то да се не ради довољно добро на очувању заштите животне средине и квалитета ваздуха. 

Навела је да је број чађавих дана од 2015. године до 2022. године смањен са 146 дана на 84 

дана. Нагласила је да Град заједно са ресорним министарствима, са Министарством за 

заштиту животне средине, са Министарством рударства и енергетике помаже у 

субвенционисању енергетских мера а што је показао резултат да је преко 2700 власника 

индивидуалних објеката искористило овај конкурс. Истакла је да предстоје конкурси, јавни 

позиви на које ће се одазвати град Ужице,  а то су конверзија котлова на пелет, котлови на 

гас, топлотне пумпе, столарија, соларни панели, изолација, шпорети са ознаком „Еко“ 

дизајна и друго. Изјавила је да нико не може да каже да се не ради довољно на повећању 

квалитета ваздуха и самим тим на унапређењу заштите животне средине. Позвала је свe 

колеге да гласају за Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 

2023. годину (Ребаланс II). 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је истакао да је буџет реално већи, не као 

последица инфлације, већ је заиста већи што се види на терену. Одговорио је на питање 

колеге да је за фискултурну салу ОШ „Душан Јерковић“, урађена пројектна документација, 

прибављени су локацијски услови, поднет је захтев за добијање грађевинске дозволе, захтев 

ЈП „Ужице развој“ за добијање сагласности у смислу преноса парцеле у власништво Града, а 

након тога потребно је обезбедити финансијска средства која ће бити не у десетинама 

милиона динара, већ у стотинама милиона динара. Истакао је да ће информације око 
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обезбеђивања финансијских средстава за фискултурну салу имати конкретније крајем текуће 

и почетком следеће године а да је веома важно што је пројекат рангиран као приоритетан. 

Дао је одговор који се односи на дечји базен на плажи и надокнаду штете везану за радове, 

односно пропусте који су се десили на малом градском базену да је дефинисан износ штете 

од 12 милиона динара на терет извођача радова, повлачење осигурања од пројектанта и да 

ништа неће бити на терет грађана, неће бити на терет градског буџета.  

(П А У З А) 

 

Након паузе, Скупштина је започела расправу по амандманима. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је истакао да је АМАНДМАН БРОЈ 

1 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ поднет  на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 19/0  УСЛУГЕ 

ПО УГОВОРУ.  

Одборник Зоран Милић у име предлагача образложио је амандман и истакао да је 

предлог да се у Предлогу одлуке, позиција 19, Услуге по уговору, градоначелник 5 милиона 

и 700 динара смањи за 2 милиона динара и пребаци на позицију 276 -мере подршке руралном 

развоју, субвенције јавним нефинансијски предузећима и организацијама, планирано 45 

милиона, увећати за 2 милиона динара. Сматра да услуге по Уговору у кабинету 

градоначелнице нису неопходне и предлаже смањење ове позиције за износ од 2 милиона 

динара јер су  пољопривредници претрпели огромне штете у овој години и свака помоћ им је 

неопходна.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је објаснио да је позиција услуге по 

уговору предвиђена и за спортисте и за награде, за постигнућа у области образовања, 

културе, јавних делатности, за људе који су направили нешто значајно у Граду. Тако да је 

предлог да се не прихвати амандман. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је обавестио одборнике да се један 

одборник у име одборничке групе која је поднела амандмане може јавити за реч као 

предлагач. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 2 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 19/0  УСЛУГЕ 

ПО УГОВОРУ. 

Одборник Владан Виријевић се није сложио са председником Скупштине  да само 

један одборник из одборничке групе која је подносилац амандмана може да се јави за реч, 

већ сматра да сваки одборник има право да се јави и дискутује о сваком амандману. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је истакао да сваки одборник може 

да се јави да дискутује, али подносилац је у овом случају одборничка група и само један 

одборник у име подносиоца амандмана може да га образлаже. 

Одборник Владан Виријевић у име предлагача је образложио амандман и истакао да 

је предлог да се у Предлогу одлуке са позиције 19/0 Услуге по уговору смање за 1 милион и 

750 хиљада динара и пребаце на позицију грађевински објекти и изградња станова за потребе 

војске, да се крене са милион и 750 хиљада и да се бар нешто уради.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да апсолутно сваки динар и свака 

позиција се зна за шта је намењена и ту нема никаквих тајни, а да је за потребе изградње 

станова за војску урађено много више од предложених милион и 750 хиљада динара а све у 

договору са државом на најбољи могући начин и пре свега у интересу грађана Ужица. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 3 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ поднет  на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0 , 

 НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА. 
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Одборник Владан Виријевић у име предлагача је образложио амандман и истакао да 

је предлог да се у Предлогу одлуке са позиције 219 новчане казне и пенали по решењу 

судова, где је планирано 50 милиона динара задњим ребалансом, смањи износ за 10 милиона 

динара и пребаци на позицију 288 зграде и грађевински објекти и изградња паркинг места за 

коју је планирано овим ребалансом хиљаду динара. Навео је да средства за казне и пенале  из 

године у годину расту јер је очигледно да се ништа не ради по том питању. Питао је зашто се 

не уради азил за псе и зашто се у зимском периоду улице не чисте како би се смањио износ 

за казне и пенале? Сматра да је амандман потпуно у реду и да је потпуно на месту и мисли да 

амандман треба да се подржи.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да се слаже са уваженим 

предлагачем да сваки динар за новчане казне и пенале смета јер је жеља свих да остане у 

буџету али да сада не постоји могућност да се прихвати  амандман јер на тај начин могу да се  

изазову додатни трошкови и додатне штете по град Ужице и градски буџет.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 4 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0, 

 НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА.  

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и истакао да 

је предлог да се у Предлогу одлуке са позиције 219, новчане казне и пенали по решењу 

судова, где је планирано 50 милиона динара смањи за 2 милиона динара и пребаци на 

позицију 78, спровођење омладинске политике, дотације невладиним организацијама. 

Нагласио је да млади у граду Ужицу имају доста идеја, предлога које би могли да се 

спроведу, само је питање да их град подржи тако да је идеја амандмана да се издвоји 2 

милиона динара на планираних  3 милиона и 300 хиљада динара. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да је предлог да се не прихвати 

амандман јер је за омладинску политику издвојен значајан део средстава,да се за ту позицију 

никада не штеди наводећи пројекат  дуалног образовања који је управо намењен младима, у 

касарни у Крчагову вредан неколико милиона евра, као и реконструкцију у Градском 

културном центру,  средства од 1,7 милиона динара од ресорног министарства намењена 

младима преко Канцеларије за младе.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 5 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ поднет  на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0, 

 НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА.  

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и истакао да 

је предлог да се у Предлогу одлуке са позиције 219/0,  новчане казне и пенали по решењу 

судова где је планирано 50 милиона динара смањи за 5 милиона динара и пребаци на нову 

позицију у мерама популационе политике, Средства за услуге субвенционисаног вртића.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је нагласио да је у текућој години 

издвојено за наведену област много више од предложених 5 милиона динара а да су 

ослобођене плаћања вртића породице за свако треће дете, попуст за свако друго дете, 

породице које не могу да плате вртић. Нагласио је да се субвенционише приватна 

предшколска установа и да се издвајају велика средства за инфраструктуру, више од 200 

милиона динараза изградњу вртића на Царини, за  вртић у Карану, у Кремнима и Злакуси, па  

је предлог да се не прихвати амандман. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 6 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 29/0,  УСЛУГЕ 

ПО УГОВОРУ.  

Одборница Слађана Станковић је у име предлагача образложила амандман и 

истакла да је предлог да се у Предлогу одлуке позиција 29/0,  услуге по уговору где је 
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планирано 4 милиона динара, смањи за 1,5 милион динара и пребаци на позицију 302 зграде 

и грађевински објекти, водосистем Змајевац-Никојевићи.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да се не прихвати овај амандман 

јер је већи износ издвојен на позицији 188/1 и да су  средства већ обезбеђена.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 7 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023.годину, позиција 219/0, 

НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА.  

Одборник Зоран Милић је у име предлагача образложио амандман и истакао да у 

Предлогу одлуке са позиција 219/0,  новчане казне и пенали по решењу судова,  где је 

планирано 50 милиона динара  треба да се смањи износ за 2 милиона динара и пребаци на 

позицију 276 пољопривреда и рурални развој, субвенције нефинансијским предузећима и 

организацијама јер сматра да је недовољно средстава за пољопривреду у буџету. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је истакао да ће субвенције за 

пољопривреду бити потрошене до краја године и у том смислу је предложено да се овај 

амандман не прихвати. 

  Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 8 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 66/0, 

 ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ И ГРАДСКИХ ОПШТИНА. 

Одборник Зоран Милић је у име предлагача образложио амандман и истакао да у 

Предлогу одлуке са позиције 66/0,  функционисање локалне самоуправе и градских општине 

где је планирано 18 милиона 431 хиљада 45 динара, смањити за 3 милиона динара и 

пребацити на позицију 289/0 реконструкција Ратарске улице јер сматра да ребалансом нису 

издвојена средства за реконструкцију Ратарске улице. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да је ова позиција неопходна за 

функционисање целог система и да је додатно умањена за 2 милиона динара и укупно са 

ранијим умањењима са 4 милиона динара спроводећи мере штедње и трудећи се да се води 

рачуна о сваком динару.  

Одборник Владан Виријевић се јавио по Пословнику и навео да члан 102 каже да 

остали учесници у расправи по амандману могу говорити највише два минута и да нигде није 

наведено да остали одборници те исте одборничке групе која је поднела амандман, не могу 

да дискутују о томе. Предложио је за следећу седницу промену Пословника. 

Одборник Радиша Марјановић је истакао да се позива на Пословник у вези 

амандмана и да када се погледају све пажљиво одредбе из Пословника које регулишу питање 

подношења амандмана и уласка у скупштинску процедуру то наведени амандмани не 

испуњавају. Нагласио је да Пословник регулише како се подноси амандман и како се даље по 

њему поступа, да би дошао пред одборнике и одборнице у Скупштини. Навео је да није 

испуњен захтев из члана 97, тако да документа која су поднета немају форму амандмана. 

Истакао је да су сви предлози поднети на члан 6 а да се на исти члан може поднети само 

један амандман. Изјавио је да је свих 50 предлога могло ставити као тачке у оквиру једног 

амандмана што не би било спорно.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је нагласио да Пословник има 

одређене мањкавости и једна од њих је свакако о чему је говорио господин Марјановић али у 

том случају једна одборничка група би могла да поднесе један амандман зато што је на један 

члан али да се овом приликом изашло у сусрет одборничкој групи. Истакао је да је прилика 

да се сви укључе и опозиција и власт и да се направе одређене измене у Пословнику који 

неће остављати недоумице ни у члану 97 нити у члана 102.Пословника. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 9 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 64/0,  УСЛУГЕ 
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ПО УГОВОРУ, ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ И ГРАДСКИХ 

ОПШТИНА. 

Одборник Владан Виријевић је изјавио да ће се свести да одборничка група може 

само један амандман да поднесе да би опозиција што мање причала. Истиче да су амандмани 

потпуно написани у складу са Пословником али да сада сметају јер их има 50 па се захваљује  

председнику Скупштине који је омогућио да ради у складу са Пословником и да је говорио 

да Пословник треба да се мења јер има мањкавости. У име предлагача образложио је 

амандман и истакао да позицију 64 Услуге по уговору, функционисање локалне самоуправе 

и градских општина где је планирано 29 милиона и 700 хиљада динара, треба смањити за 2 

милиона и пребацити на позицију 348 месне заједнице, расвета, удруживање, где је 

планирано 3 милиона динара јер сматра да је тај износ недовољан.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је нагласио да је позиција 64  планирана и 

потребна за функционисање целокупне градске управе и да се не може умањити, а да ће се 

средства за удруживање повећати, што грађани знају, тако да је из тог разлога и предлог да 

се овај амандман не прихвати.  

Радиша Марјановић се јавио по Пословнику и изјавио да појединац  нема права да 

тумачи Пословник, прекршај Пословника већ само Скупштина која га је и усвојила а да члан 

99 искључиво каже да подносилац амандмана не може подносити више амандмана на исти 

члан Предлога општег акта. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је нагласио да је овог пута дозволио 

да се на исту позицију поднесе више амандмана јер сматра да је то ширина у раду 

Скупштине али да се у неком наредном периоду нађе најбоље решење које неће оставити 

недоумице. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 10 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 64/0,  УСЛУГЕ 

ПО УГОВОРУ, ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ И ГРАДСКИХ 

ОПШТИНА.  

Одборник Зоран Милић је у име предлагача образложио амандман и истакао да у  

Предлогу одлуке, позиција 64/0 услуге по уговору, функционисање локалне самоуправе и 

градских општина, где је планирано 29 милиона 700 хиљада динара, смањити за 5 милиона 

динара, пребацити на позицију 257/0 енергетска ефикасност и обновљиви извори енергије, 

специјализоване услуге где је планирано 96 милиона динара јер сматра да је недовољно 

средстава за енергетску ефикасност. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је предложио да се овај амандман не 

прихвати јер је позиција планирана у складу са реалним потребама градске управе, а када је 

реч о средствима енергетске ефикасности има их довољно и биће их довољно до краја године 

и наредих година јер је Ужице једна од ретких локалних самоуправа која издваја велика 

средства за мере енергетске ефикасности.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 11 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 64/0,  УСЛУГЕ 

ПО УГОВОРУ, ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ И ГРАДСКИХ 

ОПШТИНА.  

Одборник Драгослав Поњавић је у име предлагача образложио амандман и истакао 

да у Предлогу одлуке позицију 64/0,  УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ, ФУНКЦИОНИСАЊЕ 

ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ И ГРАДСКИХ ОПШТИНА где је планирано 29 милиона и 700 

хиљада динара, потребно смањити за 3 милиона динара и пребацити на позицију 292 

изградња путног правца Добро поље-Љуто поље на којој није предвиђено издвајање 

средстава јер сматра да је путни правац Добро поље-Љуто поље од великог значаја.  

Миодраг Петковић члан Градског већа је изјавио да је много битно за грађане који 

живе на овом подручју и за развој туризма да се планирана инвестиција заврши. Нагласио је 
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да ће се издвојити више средстава од 3 милиона динара али да је у овом моменти става да се  

предлог не прихвати. 

Бранислав Митровић председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 12 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 16/0, 

ГРАДОНАЧЕЛНИК, НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ. 

Одборница Слађана Станковић је у име предлагача образложила амандман и 

истакла да у Предлогу одлуке са позиције 16 ГРАДОНАЧЕЛНИК, НАГРАДЕ 

ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ где је планирано 480 хиљада динара 

треба смањити позицију за 400 хиљада динара и пребацити на позицију 54 подршка деци и 

породицама са децом на којој је предвиђено 3 милиона и 300 хиљада динара, јер сматра да је 

недовољно средстава одвојено за ову позицију. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је предложио да се овај амандман не 

прихвати јер су на овој позицији планирана средства за трошкове, обавезе које су у складу и 

дефинисане су законском регулативом а на позицији 54 су планирана средства у складу са 

реалним потребама и додатно планирана средства за вантелесну оплодњу. Нагласио је да је 

као што се види у ребалансу буџета 33 милиона динара, уз подршку државе од 19 милиона 

динара, опредељено за изградњу Регионалног центра за вантелесну оплодњу у оквиру Опште 

болнице Ужице. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 13 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 220/0, 

 ТЕКУЋА БУЏЕТСКА РЕЗЕРВА.  

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и истакао да 

је предлог да се у Предлогу одлуке, позиција 220/0,  текућа буџетска резерва, где је  

планирано 30 милиона 144 хиљаде 246 динара,  смањи за 3 милиона динара и пребацити на 

позицију 326 изградња игралишта у Турици на којој нису предвиђена средства ребалансом а 

које је обећано да ће се завршити у текућој години. 

 Миодраг Петковић, члан Градског већа је навео да је питање игралишта у Турици 

важно питање и да ће се завршити. Истакао је да је позиција текуће буџетске резерве 

планирана у складу са законском регулативом а да износ од 3 милиона динара није довољан 

за игралиште, биће опредељено више средстава, а завршиће се када се реше имовинско-

правни односи.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 14 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 220/0, 

ТЕКУЋА БУЏЕТСКА РЕЗЕРВА. 

Одборник Драгослав Поњавић  је у име предлагача образложио амандман и истакао 

да је предлог да се у Предлогу одлуке, позиције 220/0, текућа буџетска резерва где је 

планирано 30 милиона 144 хиљаде 246 динара, смањи за 3 милиона динара и пребацити на 

позицију 327 реконструкција дечјег игралишта на којој је предвиђено 3 милиона и 800 

хиљада динара јер сматра да је недовољно средстава издвојено за ову позицију.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је навео да је позиција планирана у складу 

са Законском регулативом када је реч о предложеном износу и да се десетине милиона 

динара улаже у реконструкцију дечјих игралишта и изградњу нових.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 15 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 220/0, 

ТЕКУЋА БУЏЕТСКА РЕЗЕРВА. 

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и истакао, 

да је предлог да се у Предлогу одлуке позиција 220/0, текућа буџетска резерва, где је 

планирано 30 милиона 144 хиљаде 246 динара смањи за 3 милиона динара и пребацити на 
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позицију 305 месне заједнице, водовод и удруживања за коју је предвиђено 2 милиона 

динара. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је предложио да се амандман не прихвати 

јер је позиција 220 планирана у складу са законском регулативом, док су на позицији 305 већ 

планирана средства у складу са захтевима грађана и  у складу са пројектно-техничком 

документацијом. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 16 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 220/0, 

ТЕКУЋА БУЏЕТСКА РЕЗЕРВА.  

Одборник Зоран Милић је у име предлагача образложио амандман и истакао да је 

предлог да се у Предлогу одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 

2023. годину, позиција 220/0 РЕЗЕРВА где је планирано 30 милиона 144 хиљаде 246 динара 

смањи за 5 милиона динара и пребаци на позицију 301/0 изградња водовода у систему 

Лужничка долина- Каран за коју нису предвиђена средства ребалансом јерв сматра да за ову 

позицију треба издвојити средства. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је навео да је позиција 220 планирана у 

складу са законском регулативом а да се наставак изградње водосистема Лужничка долина 

планира у наредном периоду у складу са пројектно-техничком документацијом, са решеним 

имовинско-правним односима и са решеним питањем високе и ниске зоне.   

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 17 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 5/0, 

ФУНКЦИОНИСАЊЕ СКУПШТИНЕ, НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ 

РАСХОДИ.  

Одборник Драгослав Поњавић је у име предлагача образложио амандман и истакао 

да је у Предлогу одлуке са позиције 5 ФУНКЦИОНИСАЊЕ СКУПШТИНЕ, НАГРАДЕ 

ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ где је планирано 288 хиљада динара, 

потребно смањити износ за 200 хиљада динара и пребацити на позицију 53 Подршка 

реализацији Црвеног крста, награде из буџета за које је предвиђено 13 милиона и 350 хиљада 

динара јер истиче да сви знају како је лоше социјално стање грађана, колико има болесних, 

сиромашних па би требало повећати средства на овој позицији. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да дели заједничке ставове када 

су у питању људи којима је потребна помоћ али да се предложени амандман не може 

прихватити из разлога што су на овој позицији законом дефинисане обавезе из радног 

односа. Нагласио је да је планирана позиција од 13 милиона 350 хиљада динара овим 

ребалансом увећана за милион динара, за 30% у односу на прошлу годину и увећана је по 

захтевима Црвеног крста, тако да је обезбеђено довољно новчаних средстава.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 18 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиције 12/0,13/0,14/0, 

ГРАДОНАЧЕЛНИК, ПЛАТЕ, СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ, СОЦИЈАЛНА ДАВАЊА. 

Одборница Слађана Станковић је у име предлагача образложила амандман и 

истакла да је предлог да се у Предлогу одлуке позиција  12/0,13/0,14/0, градоначелник, плате, 

социјални доприноси, социјална давања, смањи за милион динара и пребаци на позицију 54 

Подршка деци и породицама са децом, накнаде за социјалну заштиту из буџета за коју је 

предвиђено 3 милиона и 300 хиљада динара јер сматра да је недовољно средстава за ту 

позицију. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да је позицији 54 планирано 

довољно средстава за вантелесну оплодњу и да ће увек бити новца за то и то никада неће 

бити проблем. 
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Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 19 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиције 12/0,13/0,14/0, 

ГРАДОНАЧЕЛНИК, ПЛАТЕ, СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ, СОЦИЈАЛНА ДАВАЊА.  

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и истакао да 

се у Предлогу одлуке са 12,13,14, градоначелник, плате, социјални доприноси, социјална 

давања, пропорционално смањи за милион динара и пребацити на позицију 276, 

пољопривреда и рурални развој, субвенција јавним нефинансијским предузећима за коју је 

планирано 45 милиона динара јер истиче да господин Петковић није  у праву када каже да је 

Закон регулисао колика ће већу и градоначелници да буде плата, већ се зна само законски 

оквир. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да је позиција искључиво 

регулисана законском регулативом која се поштује а када је  реч о солидарности навео је да 

зна пуно људи у овом систему, пуно одборника и руководилаца који су јако солидарни и као 

пристојни људи о томе не причају.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 20 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиције 22/0, 23/0, 

ГРАДСКО ВЕЋЕ, ПЛАТЕ, СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ. 

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и 

предложио да се у Предлогу одлуке са позиције 22,23 која се односи на плате градског већа, 

плате и социјални доприноси смање за милион динара и пребаце на позицију 52 социјална и 

дечија заштита, дотације невладиним организацијама где је планирано 20 милиона динара. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је поновио да се плате градоначелника и 

Градског већа исплаћују искључиво по законској регулативи. Истакао је да се води рачуна о 

сваком динару а да су средства увећана на позицији 52 и више од милион динара како је и 

амандманом предвиђено. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 21 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиције 22/0, 23/0, 

ГРАДСКО ВЕЋЕ, ПЛАТЕ, СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ.  

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и истакао да   

предлаже да се у Предлогу одлуке позиција 22/0, 23/0, градско веће, плате, социјални 

доприноси, пропорционално смањи за 500 хиљада динара и пребаци пропорционално на 

позиције 32 и 33 Градско правобранилаштво, плате, додаци и накнаде, социјални доприноси 

због казни и пенала од 50 милиона динара.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да су и на позицији 22/0 и 23/0 

предвиђени трошкови у складу са законском регулативом као и на позицијама, 32 и 33.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 22 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиције 22/0, 23/0, 

ГРАДСКО ВЕЋЕ, ПЛАТЕ, СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ. 

Одборник Зоран Милић је у име предлагача образложио амандман и предложио да 

се у Предлогу одлуке позиција 22/0, 23/0, градско веће, плате, социјални доприноси, 

пропорционално смањи за 500 хиљада динара и пребаци на позицију 76/0, суфинансирање 

пројекта за постављање табли улица у кућних бројева, специјализоване услуге за коју је 

предвиђено хиљаду динара јер сматра да треба издвојити средства за замену таблица и 

кућних бројева. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да је предлог да се предложени 

амандман не прихвати јер су на позицији  такође дефинисане обавезе и трошкови у складу са 

законском регулативом а да Градско руководство гледа да затвори финансијску конструкцију 
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на начин који је најповољнији, да што више средстава добије од ресорних министарстава а 

што је и у  интересу грађана Ужица. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 23 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023.годину, позиције 22/0, 23/0, 

ГРАДСКО ВЕЋЕ, ПЛАТЕ, СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ. 

Одборник Драгослав Поњавић је у име предлагача образложио амандман и истакао 

да је предлог да се у Предлогу одлуке  позиција 22/0, 23/0, градско веће, плате, социјални 

доприноси смањи за 500 хиљада динара и пребаци на позицију 82 Развој спорта и омладине, 

подршка локалним спортским организацијама и савезима где је  предвиђено 104 милиона и 

600 хиљада динара јер сматра да је требало још средстава за ту позицију.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да је буџет за спорт на почетку 

године износио 98 милиона динара, значајно већи него прошле године, затим повећан на 101 

милион динара. Истакао је да је Предлогом ребаланса повећан на 108 милиона динара, 

далеко више од предложених 500 хиљада динара. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 24 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 239/0, 

 СПОРАЗУМ ГРАДОВА И ОПШТИНА, У ЦИЉУ ЗАШТИТЕ СЛИВА ЗАПАДНЕ МОРАВЕ.  

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и 

предложио да  се у Предлогу одлуке позиција 239/0,  споразум градова и општина, у циљу 

заштите слива Западне Мораве где је било предвиђено хиљаду динара јер је то позиција која 

није била за извршење нити ће бити  урађена, смањи за хиљаду динара и пребаци на позицију 

288 Изградња паркинг места где је такође предвиђено хиљаду динара.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је истакао да су на позицији 239 планирана 

средства у складу са планираним обавезама а све што се односи на паркинг места је речено и 

урађено.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 25 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 26/0, 

НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМ И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ.  

Одборник Зоран Милић је у име предлагача образложио амандман и предложио да  

се у Предлогу одлуке позиција 26/0, награде запосленим и остали посебни расходи, смањи за 

хиљаду динара колико је предвиђено и пребаци на позицију 302/0 Водосистем Змајевац- 

Никојевићи за коју је предвиђено нула динара јер сматра да треба предвидети средства за ту 

позицију. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да је далеко више од 

предложених хиљаду динара планирано за водосистем Змајевац- Никојевићи на позицији 

188/1.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 26 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 16/0 

НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ, ГРАДОНАЧЕЛНИК. 

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и 

предложио да  се у Предлогу одлуке позиција 16/01 награде запосленима и остали посебни 

расходи, градоначелник смањи за 40 хиљада динара где је предвиђено 480 хиљада динара и 

пребаци на позицију 326 Изградња игралишта у Турици за коју је предвиђено нула динара, 

јер сматра да у кабинету нема потребе да се нико награђује са висином од 480 хиљада 

динара. Истакао је да је једним амандманом предвиђено да се скине 400 хиљада динара а 

сада се предлаже још 40 хиљада динара.  
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Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да руководство ослушкује  и 

спроводи захтеве сваког грађанина и да са износом од 40 хиљада динара који је предложен да 

се пребаци са наведене позиције не може ништа да се уради по питању игралишта у Турици. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 27 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 16/0, 

НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ, ГРАДОНАЧЕЛНИК.   

 Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и 

предложио да  се у Предлогу одлуке позиција 16, награде запосленима и остали посебни 

расходи, градоначелник, смањи за 40 хиљада динара од предвиђених 480 хиљада и пребаци 

на позицију Месне заједнице и услуге по уговору где је предвиђено 432 хиљаде динара. 

Нагласио је да је свеједно да ли опозиција предложила 40 хиљада или 5 милиона или 3 

милиона динара, руководство никада неће прихватити предлог.   

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да ни амандмани нису добро 

написани јер се предлаже да се позицији 16 умањи која се односи на награде запосленима 

који су стекли то право из радног односа и које морају да се исплате. 

 Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 

28 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0, 

НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА.  

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и 

предложио да се у Предлогу одлуке позиција 219/0,  НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО 

РЕШЕЊУ СУДОВА,  смањи  за 500 хиљада динара где је предвиђено 50 милиона динара и 

пребаци на позицију 103 Туристичка организација Ужице –материјал за коју је предвиђено 1  

милион и 727 хиљада 933 динара, тако да се ова позиција односи на материјал, рекламни, 

како би Туристичка организација Ужице имала више средстава за рекламни материјал како 

би се извршила још боља промоција пошто у претходном периоду сматра да то није одрађено 

на најбољи могући начин. 

  Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да врло добро зна шта прича и 

да није рекао да су на позицији 16 плате, већ права из радног односа. Нагласио је да су 

средства за Туристичку организацију  планирана у складу са годишњим планом и програмом 

рада Туристичке организације Ужице. 

Одборник Радиша Марјановић се јавио по Амандману и изнео да ако би Скупштина 

усвојила Предлог, ревизорска кућа која буде радила ревизију Завршног рачуна буџета за 

текућу годину констатовала би да су ненаменски трошена средства, јер се зна која су 

средства наменски опредељена Туристичкој организацији.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 29 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0, 

 НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА. 

Одборник Драгослав Поњавић, је у име предлагача образложио амандман и дао 

предлог да се у Предлогу Одлуке позиција 219 новчане казне и пенали по решењу судова 

смањи за 2 милиона динара где је предвиђено 50 милиона динара и пребаци на позицију 82 

развој спорта и омладине, дотације невладиним организацијама за коју је предвиђено 104 

милиона и 600 хиљада динара јер сматра да је недовољно средстава за развој спорта у граду 

Ужицу. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да на наведеној позицији нису 

предвиђена  средства за игралишта, већ на неким другим позицијама. Навео је да је позиција 

82 развој спорта и омладине, дотације невладиним организацијама увећана два пута, са 98 

милиона динара на 101 милион динара а затим је предложено да се увећа на 108 милиона 

динара, што је много више од предложеног износа од 2 милиона динара.  
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Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 30 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0, 

 НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА. 

Одборник Зоран Милић  је у име предлагача образложио амандман и истакао да  је 

предлог да се у Предлогу одлуке позиција 219/0 новчане казне и пенали по решењу судова, 

смањи за 2 милиона динара  где је предвиђено 50 милиона динара и пребаци на позицију 

279/0 Организација саобраћаја и саобраћајна инфраструктура, текуће поправке и одржавање 

за коју је предвиђено 705 милиона динара јер сматра да је недовољно средстава за наведену 

позицију. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је нагласио да је немогуће и технички и 

законски умањити позицију. Навео је да је за саобраћај и инфраструктуру, на почетку године 

било предвиђено 975 милиона динара, Првим ребалансом  увећана за 1 милијарду и 109 

милиона динара а другим ребалансом на 1 милијарду и 317 милиона динара, што  је за око 

340 милиона динара више, што је далеко више од предложених 2 милиона динара. Истакао је 

да је за текуће поправке и одржавања  планирано 180 милиона динара, а за удруживање 40 

милиона динара што је такође далеко више од овог прелдоженог амандмана.  

Одборник Радиша Марјановић је питао предлагача пошто се по више предлога 

смањује једна иста буџетска позиција и ако убеде Скупштину да треба да се подржи 

амандман како се може знати да је на тој позицији остало довољно средстава за све 

предложене амандмане?  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 31 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 19/0  УСЛУГЕ 

ПО УГОВОРУ, ПОЛИТИЧКИ СИСТЕМИ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ.  

Одборник Александар Вучићевић је у име предлагача образложио амандман и 

истакао да  се у Предлогу Одлуке позиција 19/0  услуге по уговору, политички системи 

локалне самоуправе, где је планирано 5 милиона и 700 хиљада динара, смањи за 750 хиљада 

динара и пребаци на пољопривреду, рурални развој, позиција 274 јер сматра да за 

пољопривреду увек треба одвојити новац.  

Одборник Дејан Станковић је изјавио да се у пољопривреди не решавају  проблеми 

само са новцем. Изјавио је да не би волео да иде порука произвођачима да радили, не радили 

добиће новац и да су једини проблем субвенције јер има много проблема које треба решити и 

дефинисати као које су исплативе производње, на шта се треба фокусирати јер се не може 

све решити одмах.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да је јасно зашто амандман не 

може да се прихвати јер су  знатно повећана улагања у пољопривреду а на другој позицији је 

потребан новац за функционисање извршних органа.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 32 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 62/0, 

 ИЗВРШНИ И ЗАКОНОДАВНИ ОРГАНИ, СТАЛНИ ТРОШКОВИ. 

Одборник Александар Вучићевић је у име предлагача образложио амандман и 

предложио да се у Предлогу одлуке позиција 62 извршни и законодавни органи, стални 

трошкови где је планирано 87 милиона динара, смањи за 1 милион динара и пребаци на 

позицију 55 подршка рађању и родитељству, јер сматра да стални трошкови могу да се 

контролишу и смање за 1 милион динара а са друге стране да се подржи рађање и процес 

вантелесне оплодње.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је нагласио да је много више издвојено и 

предвиђено за наведену позицију, тако да се овај амандман не може прихватити.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 33 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 
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изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 62/0, 

ИЗВРШНИ И ЗАКОНОДАВНИ ОРГАНИ, СТАЛНИ ТРОШКОВИ.  

 

*** 

Одборник Владан Виријевић је замолио председника Скупштине да се  утврди да ли 

постоји кворум за рад јер је доста одборника напустило скупштинску салу. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине јена основу пребројавања, потврдио 

да је у сали присутно 37 одборника и да постоји кворум за рад. 

*** 

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и 

предложио да  се у Предлогу одлуке позиција 62, извршни и законодавни органи, стални 

трошкови, где је планирано 87 милиона 686 хиљада динара смањи за 1 милион динара и 

пребаци на позицију 77, суфинансирање пројеката за мере популационе политике, 

специјализоване услуге, јер сматра да се стални трошкови могу контролисати и на њима 

уштедети, и да 1 милион динара треба пребаци на позицију 77 суфинансирање пројеката за 

мере популационе политике, специјализоване услуге који ће сигурно користити више на тој 

позицији.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да предлагач дели заиста сличне 

ставове са руководством и да треба што више средстава издвајати за наведену област. 

Истакао је да је на позицији 77/0 и на позицији 77/1 планирано укупно 32 милиона 938 

хиљада 440 динара за конкретан пројекат Регионалног центра за вантелесну оплодњу у делу 

Опште болнице Ужице уз подршку Министарства од 19 милиона 738 хиљада 440 динара. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 34 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 62/0, 

 ИЗВРШНИ И ЗАКОНОДАВНИ ОРГАНИ, СТАЛНИ ТРОШКОВИ.  

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и 

предложио да  се у Предлог у одлуке, позиција 62 извршни и законодавни органи, стални 

трошкови где је предвиђено 87 милиона динара смањи за милион динара и пребаци на 

позицију 186 функционисање месних заједница, текуће поправке и одржавање јер сматра да 

су месне заједнице у лошем стању, као и да су неопходне текуће поправке и одржавања у 

много већем обиму.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је навео да је позиција 62 апсолутно 

планирана за оно што је неопходно а да су Савети месних заједница са њиховим потребама 

за посебне намене определили средства.   

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 35 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 208/0, 

ГРАДСКА УПРАВА ЗА ФИНАНСИЈЕ, НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ 

РАСХОДИ.  

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и 

предложио да се у Предлогу одлуке позиција 208, Градска управа за финансије, награде 

запосленима и остали посебни расходи, где је планирано 1 милион и 982 хиљаде динара 

смањи за 300 хиљада динара и пребаци на позицију 255 праћење квалитета елемената 

животне средине, специјализоване услуге, јер сматра да награде запосленима и остали 

посебни расходи,  не мора да буде фиксна позиција и да може увек нешто да се издвоји са те 

позиције јер се јасно зове награда.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да је предлог да се не подржи 

овај Амандман, а и законом не сме да се  уважи јер не постоје други механизми да се награде 

запослени у градским управама, који су учествовали у планирању буџета и који су дали све 

од себе да се донесе буџет у интересу грађана. Нагласио је да је позиција за  праћење 

квалитета ваздуха увећана за милион динара и да је за формирање позиције сагласност дало 
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надлежно министарство за праћење квалитета ваздуха, квалитета воде и квалитета 

земљишта.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 36 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 208/0, 

ГРАДСКА УПРАВА ЗА ФИНАНСИЈЕ, НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ 

РАСХОДИ.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да се предложеним амандманом 

тражи да се позиција 208/0  умањи за 1 милион динара и  пребаци на позицију 274. Нагласио 

је да је позиција  дефинисана у складу са законском регулативом, за права из радног односа и 

да се не могу кршити права а да на другој позицији 274 издвојено више од предложених 

милион динара. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 37 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 64/0, 

 ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ И ГРАДСКИХ ОПШТИНА, УСЛУГЕ ПО 

УГОВОРУ. 

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и 

предложио да се у Предлогу одлуке позиција 64 Функционисање локалне самоуправе и 

градских управа, услуге по уговору, где је планирано 30 милиона динара, смањи за милион 

динара и пребаци на позицију 78 Спровођење омладинске политике, дотације невладиним 

организацијама јер сматра да на позицији нису фиксни износи који морају да буду тачни и  

законски може да се пребаци 1 милион динара на позицију 78 законски.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је нагласио да жели да плати запослене 

који су обезбеђење, који чисте и да неће дозволити да људи остану ''без хлеба''. Истакао је да 

је много више издвојено од  милион динара за омладинску политику и да је одобрено још 1,7 

милиона динара од ресорног министарства за спровођење додатних програма у области 

омладинске политике тако да би требало да опозиција подржи Ребаланс буџета.  

Одборник Радиша Марјановић питао је предлагача да ли има сазнање када је 

предложио пребацивање средстава на позицију 78, који то пројекти нису прошли, и не могу 

проћи зато што постојећа буџетска позиција за те намене није довољна. Нагласио је да је 

образложење господина Петковића потпуно јасно шта се плаћа са позиције 64 да не би 

дошло до судских спорова.   

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 38 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 29/0, 

ФУНКЦИОНИСАЊЕ ИЗВРШНИХ ОРГАНА, УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ. 

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и 

предложио да се у Предлогу одлуке позиција 29/0 функционисање извршних органа, услуге 

по уговору, где је планирано 4 милиона динара смањи за 500 хиљада динара и пребаци на 

позицију 88 основно образовање, трансфери на осталим нивоима власти.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је истакао да је за основно образовање 

буџетом издвојено 117 милиона динара, током године позиција увећана на 129 милиона 

динара, Ребалансом II на 145 милиона динара с тим што у овом предложеном амандману 

нема никакве анализе да би нешто могло да се уради за предложени износ, па из тог разлога 

не може се подржати Амандман. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 39 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 37/0, 

ОПШТИНСКО/ГРАДСКО ПРАВОБРАНИЛАШТВО, НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И 

ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ. 
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Миодраг Петковић, члан Градског већа је нагласио да се предложеним 

амандманом смањи позиција 37/0 општинско/градско правобранилаштво, награде 

запосленима и остали посебни расходи, за хиљаду динара и  пребаци на позицију 51, накнаде 

за социјалну заштиту из буџета. Навео је да је више пута причао о овој позицији и ''сврза'' око 

исте теме и да је увек опширан када образлаже наведену позицију јер се са ње финансирају 

ствари које су важне и за родну равноправност, за суграђане Роме, за учеснике ратова из 90-

их... 

 Одборник Владан Виријевић се јавио по Пословнику и позвао на члан 69 јер сматра 

да се одборник у свом излагању изразио на седници Скупштине увредљиво према другом 

одборнику или према другом лицу које приступа седници наводећи његово име или 

функцију или погрешно протумачи његово излагање. Нагласио је да је господин Петковић по 

ко зна који пут поновио реч „сврзамо“, тако да је замолио да не вређа друге одборнике, ни 

одборничке групе јер је неко одвојио своје време а он то време не поштујете.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 40 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 28/0, 

 ФИНАНСИРАЊЕ ИЗВРШНИХ ОРГАНА, ТРОШКОВИ ПУТОВАЊА.  

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и 

предложио да се у Предлогу одлуке позиција 28/0,  финансирање извршних органа, 

трошкови путовања где је  планирано 150 хиљада динара смањи за 50 хиљада динара и 

пребаци на позицију 51- накнаде за социјалну заштиту из буџета јер сматра да је позиција 

више него једноставна, да трошкови путовања нису фиксна позиција и да се новац може 

пребацити на позицију 51-накнаде за социјалну заштиту из буџета где ће се новац сигурно 

корисније утрошити.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да заиста сматра да је срамотно 

да неко предложи хиљаду динара за ратне војне инвалиде јер мисли да хиљаду динара за те 

намене не значи ништа. Истакао је да се трошкови путовања односе на запослене који раде, 

путују на семинаре и да нико нема дневнице, нико нема било какве друге принадлежности, 

сви су трошкови сведени на минимум јер је позиција планирана у складу са реалним 

потребама, уважавајући принцип максималне штедње. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 41 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 18/0, 

ФИНАНСИРАЊЕ ИЗВРШНИХ ОРГАНА, ТРОШКОВИ ПУТОВАЊА.  

Одборник  Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и 

предложио да се у Предлогу одлуке позиција 18/0, финансирање извршних органа, трошкови 

путовања где је планирано 390 хиљада динара, смањи за 50 хиљада динара и пребаци на 

позицију 51 Једнократне помоћи и други облици помоћи, накнада за социјалну заштиту 

буџета јер сматра да ниједан од амандмана није имао лошу намену, већ да се укаже да на 

многим позицијама фали средстава.  

Миодраг Петковић,члан Градског већа је нагласио да је објашњено да се поштује 

принцип минималне штедње и да зато може да се улаже и да се издваја за оно што је 

грађанима најпотребније. 

 Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 

42 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 18/0, 

ФУНКЦИОНИСАЊЕ ИЗВРШНИХ ОРГАНА, ТРОШКОВИ ПУТОВАЊА. 

Одборник Зоран Милић је у име предлагача образложио амандман и предложио да 

се у Предлогу одлуке позиција 18 функционисање извршних органа, трошкови путовања,  

где је планирано 390 хиљада динара смањи за 40 хиљада динара и пребаци на позицију 77/0 

суфинансирање пројекта за мере популационе политике, специјализоване услуге јер сматра 
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да се мора улагати у популациону политику јер је за 10 година, за 11 хиљада мање 

становника у граду Ужицу. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да је популациона политика 

једна од стратешких приоритета државе и града Ужица и више пута истакао колико се улаже 

у мере популационе политике и колико ће се улагати у наредном периоду. Нагласио је да се 

ради о конкретном пројекту суфинансирање мера популационе политике где је износ 

позиције 77/0 специјализоване услуге 5 милиона 321 хиљада 940 динара, позиције 77/1 

машине и опрема, 27 милиона 616 хиљада, укупно 32 милиона 937 хиљада  и нешто више, 19 

милиона државних средстава, око 13 милиона динара средстава локалне самоуправе за 

Регионални центар, за вантелесну оплодњу.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 43 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 28/0, 

ФУНКЦИОНИСАЊЕ ИЗВРШНИХ ОРГАНА, ТРОШКОВИ ПУТОВАЊА 

Одборник Драгослав Поњавић је у име предлагача образложио амандман и 

предложио да се у Предлогу одлуке позиција 28 функционисање извршних органа, трошкови 

путовања где је планирано 150 хиљада динара смањи за 40 хиљада динара и пребаци на 

позицију 147 Основно образовање, текуће поправке и одржавања, јер сматра да сваки динар 

много значи за школство. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је истакао да жели само да подсети када су 

у питању основне и средње школе  да буџет за основне школе износи 145 милиона динара а 

за средње 102 милиона динара. Навео је да ако се има неки конкретан пројекат решиће се 

одмах сутра за тих 40 хиљада динара.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 44 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 29/0, 

 ФУНКЦИОНИСАЊЕ ИЗВРШНИХ ОРГАНА, УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ. 

Одборница Слађана Станковић, је у име предлагача образложила амандман и 

предложила да се у предлогу Одлуке позиција 29/0 функционисање извршних органа, услуге 

по уговору, где је планирано 4 милиона динара, смањи за 500 хиљада динара и пребаци на 

позицију 89 реализација делатности средњег образовања, трансфери на осталим нивоима 

власти уз образложење да је потребно увећати издвајање Града које је било преко 4 милиона 

динара. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да је образложење мало 

необично написано, претпоставља да је идеја да се увећа буџет за  средње школе што је већ 

испуњено и износи 102 милиона динара.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 45 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 12/0,13/0, 

ПЛАТЕ, ДОДАЦИ И НАКНАДЕ ЗАПОСЛЕНИХ (ГРАДОНАЧЕЛНИК) И СОЦИЈАЛНИ 

ДОПРИНОСИ НА ТЕРЕТ ПОСЛОДАВЦА. 

Одборник Зоран Милић је у име предлагача образложио амандман и предложио да 

се у Предлогу Одлуке позиција 12/0 и 13/0 плате, додаци и накнаде запослених 

(градоначелник) и социјални доприноси на терет послодавца који износе 17 милиона 368 

хиљада 968 динара и социјални доприноси на терет послодавца 2 милиона 780 хиљада 872 

динара, сразмерно смање за 100 хиљада динара и пребаце на позицију 292/0 изградња путне 

инфраструктуре, изградња путног правца Добро поље - Љуто поље за коју је предвиђено 

нула динара уз образложење да градоначелница заједно са својим тимом има изузетно високе 

плате и неопходно је смањити и пребацити на позицију која мора бити реализована јер пут 

Добро поље-Љуто поље је од великог значаја за развој туризма и живот грађана. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да градоначелница нема високу 

плату већ је ту и тим који је у систему и који ће остати у систему без обзира ко је на власти 
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али је најбитније да је све у складу са Законом када је реч о наведеној позицији буџета. 

Нагласио је да за 100 хиљада динара  не може ништа да се уради али да ће у наредном буџету 

бити у плану изградња пута Добро поље-Љуто поље, тако да се нада да ће уважени колега 

подржати тај буџет.  

Одборник Љубодраг Ђурђић је истакао да би и њему било драго да се пут уради 

данас, а не сутра и не идуће године. Нагласио је да је изградња пута који припада КО Кремна 

предвиђена планом 2023-2030. година и да се нада да се неће чекати 2030. година.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 46 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 12/0,13/0, 

ПЛАТЕ, ДОДАЦИ И НАКНАДЕ ЗАПОСЛЕНИХ (ГРАДОНАЧЕЛНИК) И СОЦИЈАЛНИ 

ДОПРИНОСИ НА ТЕРЕТ ПОСЛОДАВЦА.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да је довољно новца опредељено 

за Градску галерију за спровођење манифестације Међународни графички биенале „Сува 

игла“ који се одржава сваке друге године. Истакао је да оно што је специфично да се 

опредељују буџетом за наредну годину кроз пројекат Ужице - национална престоница 

културе  2024. године средства која ће бити далеко већа од предложеног износа за конкретну 

манифестацију.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 47 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0, 

НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА. 

Одборник Александар Вучићевић је у име предлагача образложио амандман и дао 

предлог да се у предлогу Одлуке позиција 219/0, новчане казне и пенали по решењу судова 

где је издвојено 50 милиона динара, 5 милиона динара више него у ребалансу I, смањи у 

висини од 1 милион динара и  пребаци на позицију 348, месне заједнице, удруживање, за коју 

је планирано око 2 милиона динара, јер сматра да је улична расвета и удруживање, 

неопходно у многим деловима Града. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да се слаже са иницијативом али 

је  то технички немогуће извести  због пројектне документације до краја године. Навео је да 

ће се то врло брзо наћи у буџету и да ће бити урађено.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 48 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 12/0,13/0, 

ПЛАТЕ, ДОДАЦИ И НАКНАДЕ ЗАПОСЛЕНИХ (ГРАДОНАЧЕЛНИК) И СОЦИЈАЛНИ 

ДОПРИНОСИ НА ТЕРЕТ ПОСЛОДАВЦА. 

Одборник Зоран Милић је у име предлагача образложио амандман и предложио да у 

Предлогу одлуке позицију 12/0,13/0, плате, додаци и накнаде запослених (градоначелник) -17 

милиона 368 хиљада 968 динара и социјални доприноси на терет послодавца - 2 милиона 780 

хиљада 872 динара треба сразмерно смањити за 200 хиљада динара и пребацити на позицију 

294/0 зграде и грађевински објекти, изградња и асфалтирање пута Равни-Дрежник за коју је 

Ребалансом предвиђено 3 милиона динара уз образложење да градоначелница заједно са 

својим тимом има изузетно високе плате које је неопходно смањити и пребацити на позицију 

која овим Ребаласом није предвиђена у износу који је потребан за изградњу пута Равни-

Дрежник.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да се амандманом тражи оно што 

није у складу са законском регулативом, а то је да се смање плате запосленима у јавном 

сектору, напротив оне ће се повећавати на опште задовољство како плате у целом јавном 

сектору тако и плате у привреди. Истакао је да су на позицији 294 изградња и асфалтирање 

пута Равни-Дрежник и Бановски пут предвиђена средства, обављена тендерска процедура и 

ускоро извођач треба да отпочне радове.  
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Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 49 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 22/0, ПЛАТЕ, 

ДОДАЦИ И НАКНАДЕ ЗАПОСЛЕНИХ (ВЕЋНИКА). 

Одборница Слађана Станковић је у име предлагача образложила амандман и 

предложила да се у Предлогу одлуке позиција 22/0, плате, додаци и накнаде запослених 

(већника), 14 милиона 253 хиљаде 037 динара смањи за 1 милион динара и пребаци на 

позицију 54 накнаде за социјалну заштиту из буџета, подршка деци и породицама са децом 

за коју је ребалансом предвиђено 3 милиона и 300 хиљада динара јер сматра да је неопходно 

да се планирају много већа средства за помоћ деци и породици са децом а да већници морају 

да се солидаришу са грађанима и да коначно имају плате које су и заслужили, ниже, због 

недовољног труда на развоју Града. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је истакао да се плате исплаћују у складу са 

законом где се апсолутно поштује законска регулатива. Навео је да позиција 54/0 на 

економској класификацији 472 накнаде за социјалну заштиту из буџета где је  предвиђено 3 

милиона и 300 хиљада динара која се неће искористити до краја године а предвиђена је за  

вантелесну оплодњу. Истакао је да је било простора да се умање средства и пренесу на другу 

позицији, што није урађено, јер је жеља да се пошаље порука колики значај Град даје 

вантелесној оплодњи.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је навео да је АМАНДМАН БРОЈ 50 

ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  поднет на Предлог Одлуке о 

изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, позиција 219/0, 

НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА. 

Одборник Владан Виријевић је у име предлагача образложио амандман и 

предложио да се у Предлогу одлуке позиција 219/0 новчане казне и пенали по решењу 

судова, где је планирано 50 милиона динара, смањи за 2 милиона динара и пребаци на 

позицију 289 реконструкција Ратарске улице за коју нису предвиђена средства па сматра да 

са овим средствима може да се нешто уради. Истакао је да руководство за све има одговор и 

образложење и да актуелна власт није спремна да прихвати ниједну критику, ни један 

предлог нити било шта слично без обзира што је реалност другачија. Истакао је да је сада 

написано 50 амандмана, други пут можда 100, 200, можда од 1000 један се прихвати али ће 

се трудити да се бори за Град и грађане легитимно, културно. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је нагласио да је власт дозволила да 

2/3 амандмана који нису требали да се нађу на Скупштини су се нашли јер је спремна да, 

саслуша свачији глас, сваког одборника, господина из Биоске и било кога и просто нема 

простора за такву саркастичну примедбу за крај.  

Миодраг Петковић, члан Градског већа је изјавио да је предлог Амандмана да се 

умањи позиција о којој се причало  због чега је то немогуће и да би нанело и додатну штету 

граду Ужицу. Истакао је да сам Предлог и није тако немогућ, могло би нешто да се уради за 

2 милиона динара јер никада није био проблем да се прихвате предлози али зашто кроз 

амандмане, већ пре него што се дође до ове фазе. Нагласио је да не би био проблем да се 2 

милиона динара утроше до краја године али суштински постоје озбиљнији планови јер је 

обезбеђен новац, неколико милиона евра од стране државе, од Европске инвестиционе банке 

и пројектом ЛИД само за путну инфраструктуру: за улицу Норвешких интернираца, 

Бањичку, Градску, Кнеза Лазара код „Цвете Дабић“ , Вука  Караџића, Димитрија Туцовића 

од музеја до Алексића моста, Миливоја Марића у Севојну, путни правац Попова вода-

Златиборска ноћ, Ратарску улицу сареализацијом до краја 2024. године.  

Градоначелница др Јелена Раковић Радивојевић је дала завршну реч о Предлогу  

одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину подсетила да је 

ребалансом I, крајем јуна месеца текуће године било прво увећање буџета, а да се 

Ребалансом II предлаже додатно увећање буџета на основу досадашње анализе, како 

остварења тако и пројекције и процене кретања до краја године. Истакла је да ће Ребалансом 
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II буџет износити 5,26 милијарди динара што значи да ће бити увећан за 281,6 милиона 

динара. Изјавила је да је Град на добром путу да све постављене циљеве и приоритете 

заврши до краја године узимајући у обзир велике потешкоће, екстерне околности,  

поремећаје макроекономских дешавања у читавом свету и ванредна дешавања, ванредне 

ситуације како у Граду, као последицу великих поплава, тако и у многим другим локалним 

самоуправама. Навела је да се наставља са даљим улагањем у заштиту животне средине као и 

у енергетску ефикасност кроз субвенције за домаћинства и подршку државе за енергетску 

санацију како јавних објеката тако и установа а све у циљу смањења трошкова у јавном 

сектору и смањења рачуна грађанима. Изјавила је да је после толико година заштићена 

клисура реке Ђетиње и да је проглашена пределом изузетних одлика. Истакла је да су 

последњих година спроведени бројни пројекти у здравству улагањем у здравствене 

амбуланте, да је при крају завршетак радова у АТД-у а да су спроведене многе мере које се 

односе на област социјалне политике. Навела је да је одвојено нешто више од 500 милиона 

динара за функционисање Предшколске установе и да се изводе радови у Месној заједници 

Царина где се гради вртић капацитета 150-200 места, да је завршен први сеоски вртић у МЗ 

Каран заједничким средствима града Ужица и европских партнера, да се ускоро завршавају 

радови и у МЗ Кремна где ће бити места за 55 малишана и да је у плану изградња вртића у 

МЗ Злакуса. Нагласила је да је само у текућој години обезбеђено додатних 200 милиона 

динара, за наведену области и за реконструкцију, енергетску санацију вртића „Невен“. 

Изјавила је да је започета реконструкција Прве основне школе Краља Петра II, 

реконструкција крова а након тога ће бити потпуно урађена енергетска санација, да је 

потпуно реконструисана ОШ „Душан Јерковић“, пре неколико година је реконструисана ОШ 

„Нада Матић“, школа у Гостиници, школа у Карану, школа у Крвавцима. Истакла је да је 

веома важна изградња Регионалног тренинг центра у области дуалног образовања који ће 

бити у простору старе касарне. Изјавила је да се увећавају средства за ученичке и студентске 

стипендије и да се пружа подршка ученицима и студентима за све врсте такмичења као и  

студентима и ученицима који имају сметње у развоју и особе са инвалидитетом имаће право  

на ученичке и студентске стипендије. Нагласила је да су увећана сва давања у области 

популационе политике и наравно подршка најмлађима тако да је од 1. јула текуће године  

повећан од стране државе родитељски додатак за прво рођено дете који износи 366 хиљада 

динара, за друго дете, 322 хиљаде динара, исплаћује се у 24 месечне рате, за треће дете  

милион 948 хиљада динара који се исплаћује у 120 рата а за рођење четвртог детета 2 

милиона 922 хиљаде динара. Изјавила је да износ једнократне помоћи за рођење другог и 

трећег детета износи 122 хиљаде динара. Истакла је да се локална самоуправа труди да из 

године у годину, повећава давања за рођене бебе, тако да су у текућој години свака 

новорођена беба добија 15 хиљада динара, свака мајка трећег и сваког следећег детета добија 

по 60 хиљада динара без обзира да ли је запослена или није запослена а оне које нису 

запослене добијају додатних 60 хиљада динара што значи да практично мајка трећег и сваког 

наредног детета добија 75 хиљада динара а она која није запослена добија 135 хиљада 

динара. Изјавила је да је за вантелесну оплодњу Министарство за демографију и 

популациону политику одобрило пројекат вредан 33 милиона динара где је учешће 

Министарства 19,7 милиона динара а преостали износ је учешће града Ужица. Нагласила је 

да су Ребалансом II издвојена средства за установе из области културе, као и за све културне 

манифестације које се дешавају у установама културе и да су у току радови на гасном 

генератору у Народном позоришту. Изјавила је да су започети многи радови у оквиру 

пројекта град Ужице национална престоница културе 2024.године а то су: радови у Великој 

сали ГКЦ-а где се  истовремено ради лифт за особе са инвалидитетом што значи да ће они 

имати приступ како у Великој сали ГКЦ-а тако и Коначишту које се налазе у истом објекту. 

Навела је да се ради пројектно-техничка документација и обављају активности у вези са 

добијањем грађевинске дозволе за све оне остале инфраструктурне пројекте које ће се 

урадити у току ове и наредне године. Истакла је да ће у близини ГКЦ-а на месту старе 

стрељане бити изграђен Дечји културни центар, потом Галерија керамике, да ће се 
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реконструисати кућа Милутина Миловановића, академског сликара у Рибашевини, да ће 

бити изграђен легат академика Љубомира Симовића  у Народној библиотеци, „Динарско-

рибарско насеље“ у Мокрој Гори, уредиће се „Стаза светлости“ у клисури реке Ђетиње. 

Навела је да вредност свих радова износи преко 500 милиона динара, што су средства 

удружена како Министарства културе тако и града Ужица. Нагласила је да је ребалансом II 

предвиђено 6,8 милиона динара за Међуопштинске омладинске спортске игре (МОСИ) игре. 

Истакла је да је увећан буџет за пољопривреду и да  има још средстава за све оно што се 

субвенционише у области пољопривреде са циљем да ће  буџет за пољопривреду и у току 

наредне године бити повећан.Навела је да се  реаговало и у за време елементарне непогоде 

која је задесила не само град Ужицу, већ и Лужничку долину, Рибашевину, Каран, Луново 

Село, Гостиницу. Истакла је да се наставља са развојним пројетима у области туризма како 

заједно са државом тако и повећањем неких позиција Ребалансом II. Изјавила је да се све 

више средстава одваја за комуналну делатност, тренутно око 566 милиона динара са 

увећањем током године за преко 50 милиона динара, обављају се радови на територији целог 

града кроз одржавање јавних површина, изградњу канализационе мреже, водоводне мреже, 

да је завршена реконструкција топловода у Улици Марије Маге Магазиновић а да се наредне 

године планира изградња котларнице „Међај“. Истакла је да се настављају већа улагања у 

путну инфраструктуру, реконструкцију, текуће поправке, одржавање улица и путева јер је 

Ребалансом II предвиђено додатних 220 милиона динара за те намене. Истакла је да кроз 

додатну подршку државе,  пројектом ЛИД, реконструисаће се како саобраћајнице у граду 

тако и путеви у сеоским месним заједницама. Навела је бројне путеве и улице који су 

реконструисани и урађени у 2023.години: крак Колубарске улице, Улица Александра Тишме, 

Хаџи Мелентијева улица, део Кондине улице, тако да је читава Кондина улица 

реконструисана и асфалтирана, Улица краља Драгутина око 400m, вредност радова осам 

милиона динара, Улица Исидоре Секулић око 800 m, вредност радова 10 милиона динара, 

Улица Војислава Илића 200m, Улица Станоја Главаша 600m, вредност радова 3 милиона 

динара, део Немањине улице,вредност радова 6 милиона динара, обилазница ка Стапарској 

бањи 2,5km 17 милиона динара, Влајков пут у Поточању ка Дрежнику 1,5km 15 милиона 

динара, пут ка Брковићима, Бела Земља 1km, 7 милиона динара, саобраћајница у насељу 

Пандурица, Бела Земља око 450m плус додатних 150m, део улице Марије Маге Магазиновић 

и Косовске улице после завршених радова на топловоду и наравно на водоводу, биће 

асфалтирана. Истакла је да је десетине путева уређено са удруживањем са грађанима у 

Горјанима, Севојну, Карану, Рибашевини, Трнави, Стапарима, Качеру, Гостиници, на 

Царини, Забучју, Турици и да се настављају радови на Бановском путу, у Скржутима, на 

обилазници на брани Врутци, четири улице у Севојну кроз директне инвестиције из буџета 

града у Улици Данила Киша, Косовској улици, Лазе Костића, Јаворској улици, Рујевцу на 

путу ка водоводу. Позвала је одборнице, одборнике, даме и господу, да подрже Ребаланс II 

буџета града Ужица.  

 

АМАНДМАН БРОЈ 1 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  на 

Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 19/0  УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ није прихваћен јер је „за“ гласало 4 одборника, 

„против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 2 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  на 

Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 19/0  УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ није прихваћен јер је „за“ гласало 3 одборника, 

„против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 3 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  на 

Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 219/0 ,  НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА није прихваћен 

јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 
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АМАНДМАН БРОЈ 4 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  на 

Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 219/0,  НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА  није прихваћен 

јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 5 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  на 

Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 219/0,  НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА није прихваћен 

јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 6 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  на 

Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 29/0,  УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ није прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, 

„против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 7 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  на 

Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 219/0,  НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА није прихваћен 

јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 8 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  на 

Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 66/0,  ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ И ГРАДСКИХ 

ОПШТИНА  није прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ 

уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 9 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  на 

Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 64/0,  УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ, ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ 

И ГРАДСКИХ ОПШТИНА није прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 

одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 10 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ 

 на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 64/0,  УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ, ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ 

И ГРАДСКИХ ОПШТИНА није прихваћен јер је „за“ гласало 3 одборника, „против“ 32 

одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 11 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ 

 на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 64/0,  УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ, ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ 

И ГРАДСКИХ ОПШТИНА није прихваћен јер је „за“ гласало 3 одборника, „против“ 32 

одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 12 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 16/0, ГРАДОНАЧЕЛНИК, НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ 

РАСХОДИ није прихваћен јер је „за“ гласало 3 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ 

уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 13 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 220/0,  ТЕКУЋА БУЏЕТСКА РЕЗЕРВА није прихваћен јер је „за“ гласало 3 

одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 14 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 220/0, ТЕКУЋА БУЏЕТСКА РЕЗЕРВА није прихваћен јер је „за“ гласало 3 

одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 15 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 
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позиција 220/0, ТЕКУЋА БУЏЕТСКА РЕЗЕРВА није прихваћен јер је „за“ гласало 3 

одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 16 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 220/0, ТЕКУЋА БУЏЕТСКА РЕЗЕРВА није прихваћен јер је „за“ гласало 3 

одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 17 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ 

 на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 5/0, ФУНКЦИОНИСАЊЕ СКУПШТИНЕ, НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И 

ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ није прихваћен јер је „за“ гласало 3 одборника, „против“ 

32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 18 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиције 12/0,13/0,14/0, ГРАДОНАЧЕЛНИК, ПЛАТЕ, СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ, 

СОЦИЈАЛНА ДАВАЊА није прихваћен јер је „за“ гласало 3 одборника, „против“ 32 

одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 19 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиције 12/0,13/0,14/0, ГРАДОНАЧЕЛНИК, ПЛАТЕ, СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ, 

СОЦИЈАЛНА ДАВАЊА није прихваћен јер је „за“ гласало 3 одборника, „против“ 32 

одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 20 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ 

 на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиције 22/0, 23/0, ГРАДСКО ВЕЋЕ, ПЛАТЕ, СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ није 

прихваћен јер је „за“ гласало 3 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних 

гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 21 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиције 22/0, 23/0, ГРАДСКО ВЕЋЕ, ПЛАТЕ, СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ није 

прихваћен јер је „за“ гласало 3 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних 

гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 22 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ 

 на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиције 22/0, 23/0, ГРАДСКО ВЕЋЕ, ПЛАТЕ, СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ није 

прихваћен јер је „за“ гласало 3 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних 

гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 23 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ 

 на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиције 22/0, 23/0, ГРАДСКО ВЕЋЕ, ПЛАТЕ, СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ није 

прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних 

гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 24 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 239/0,  СПОРАЗУМ ГРАДОВА И ОПШТИНА, У ЦИЉУ ЗАШТИТЕ СЛИВА 

ЗАПАДНЕ МОРАВЕ није прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 

одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 25 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ 

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 26/0 , НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМ И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ није 

прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних 

гласова. 
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АМАНДМАН БРОЈ 26 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ 

 на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 16/0 НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ, 

ГРАДОНАЧЕЛНИК није прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  

„без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 27 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ 

 на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 16/0, НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ, 

ГРАДОНАЧЕЛНИК није прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  

„без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 28 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 219/0,  НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА није прихваћен 

јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 29 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 219/0,  НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА није прихваћен 

јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 30 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ 

 на Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 219/0,  НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА није прихваћен 

јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 31 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 19/0  УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ, ПОЛИТИЧКИ СИСТЕМИ ЛОКАЛНЕ 

САМОУПРАВЕ није прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  

„без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 32 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 62/0,  ИЗВРШНИ И ЗАКОНОДАВНИ ОРГАНИ, СТАЛНИ ТРОШКОВИ није 

прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних 

гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 33 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 62/0,  ИЗВРШНИ И ЗАКОНОДАВНИ ОРГАНИ, СТАЛНИ ТРОШКОВИ није 

прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних 

гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 34 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ 

 на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 62/0,  ИЗВРШНИ И ЗАКОНОДАВНИ ОРГАНИ, СТАЛНИ ТРОШКОВИ није 

прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних 

гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 35 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 208/0, ГРАДСКА УПРАВА ЗА ФИНАНСИЈЕ, НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И 

ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ није прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 

32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 36 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 208/0, ГРАДСКА УПРАВА ЗА ФИНАНСИЈЕ, НАГРАДЕ ЗАПОСЛЕНИМА И 

ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ није прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 

32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 
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АМАНДМАН БРОЈ 37 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 64/0,  ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЛОКАЛНЕ САМОУПРАВЕ И ГРАДСКИХ 

ОПШТИНА, УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ није прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, 

„против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 38 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 29/0, ФУНКЦИОНИСАЊЕ ИЗВРШНИХ ОРГАНА, УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ није 

прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних 

гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 39 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 37/0, ОПШТИНСКО/ГРАДСКО ПРАВОБРАНИЛАШТВО, НАГРАДЕ 

ЗАПОСЛЕНИМА И ОСТАЛИ ПОСЕБНИ РАСХОДИ није прихваћен јер је „за“ гласало 5 

одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 40 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 28/0 ,  ФИНАНСИРАЊЕ ИЗВРШНИХ ОРГАНА, ТРОШКОВИ ПУТОВАЊА није 

прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних 

гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 41 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 18/0, ФИНАНСИРАЊЕ ИЗВРШНИХ ОРГАНА, ТРОШКОВИ ПУТОВАЊА није 

прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних 

гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 42 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 18/0, ФУНКЦИОНИСАЊЕ ИЗВРШНИХ ОРГАНА, ТРОШКОВИ ПУТОВАЊА 

није прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних 

гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 43 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 28/0, ФУНКЦИОНИСАЊЕ ИЗВРШНИХ ОРГАНА, ТРОШКОВИ ПУТОВАЊА 

није прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних 

гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 44 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 29/0,  ФУНКЦИОНИСАЊЕ ИЗВРШНИХ ОРГАНА, УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ није 

прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних 

гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 45 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 12/0,13/0, ПЛАТЕ, ДОДАЦИ И НАКНАДЕ ЗАПОСЛЕНИХ (ГРАДОНАЧЕЛНИК) 

И СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ НА ТЕРЕТ ПОСЛОДАВЦА није прихваћен јер је „за“ 

гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 46 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 12/0,13/0, ПЛАТЕ, ДОДАЦИ И НАКНАДЕ ЗАПОСЛЕНИХ (ГРАДОНАЧЕЛНИК) 

И СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ НА ТЕРЕТ ПОСЛОДАВЦА није прихваћен јер је „за“ 

гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 47 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 
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позиција 219/0, НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА није прихваћен 

јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 48 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 12/0,13/0, ПЛАТЕ, ДОДАЦИ И НАКНАДЕ ЗАПОСЛЕНИХ (ГРАДОНАЧЕЛНИК) 

И СОЦИЈАЛНИ ДОПРИНОСИ НА ТЕРЕТ ПОСЛОДАВЦА није прихваћен јер је „за“ 

гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 49 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ 

 на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 22/0, ПЛАТЕ, ДОДАЦИ И НАКНАДЕ ЗАПОСЛЕНИХ (ВЕЋНИКА није 

прихваћен јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних 

гласова. 

АМАНДМАН БРОЈ 50 ОДБОРНИЧКЕ ГРУПЕ СРПСКА СТРАНКА ЗАВЕТНИЦИ  

на Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. годину, 

позиција 219/0, НОВЧАНЕ КАЗНЕ И ПЕНАЛИ ПО РЕШЕЊУ СУДОВА није прихваћен 

јер је „за“ гласало 5 одборника, „против“ 32 одборника,  „без“ уздржаних гласова. 

Скупштина је са 35 гласова „за“, 3 гласа „против“ и без уздржаних гласова 

усвојила Предлог Одлуке о изменама и допунама Одлуке о буџету града Ужица за 2023. 

годину (Ребаланс II). 

*** 

  Скупштина је са 36 гласова „за“, 5 гласова „против“ и без уздржаних гласова 

усвојила Одлуку да свој рад може наставити и после 18 часова. 

*** 

III 

 Срђан Недељковић, члан Градског већа је образложио Информацију о степену 

усклађености планираних и реализованих активности из програма пословања јавних 

предузећа, друштава капитала и других облика организовања на која се примењује Закон о 

јавним предузећима, а чији је оснивач град Ужице, за период од 1. јануара до 30. јуна 2023. 

године и истакао да је то документ који се по Закону о јавним предузећима доставља по 

кварталима, односно четири пута годишње, Скупштини града и Министарству привреде 

након стручне обраде Градске управе за инфраструктуру и развој и усвајања на Градском 

већу. Навео је да су ЈКП „Водовод“, ЈКП„ Градска топлана Ужице“ и ЈП „Стан“ пословали са 

губитком. Истакао је да поред свих проблема као што су недостатак радника, одсуство 

радника услед боловања, раст цена репроматеријала, раст цена енергената, непоштовање 

тендерских уговора од стране добављача, јавна предузећа јако добро, квалитетно, одговорно 

и на високом нивоу обављају постављене задатке на задовољство свих суграђана. 

 Одборник Александар Вучићевић је нагласио да од девет јавних предузећа чији је 

оснивач град Ужице три јавна предузећа: ЈКП „Водовод“, ЈКП „Градска топлана Ужице“ и 

ЈП „Стан“ су пословала са још већим губитком у поређењу са првим кварталом такуће 

године који је у укупно износио преко 86 милиона динара. Изјавио је да је губитак ЈКП 

„Водовод“ 34 милиона динара, дуплиран губитак пословања у односу на први квартал текуће 

године и знатно већи у односу на 2022.годину када је износио преко 15 милиона динара. 

Истиче да директор ЈКП „Водовод“ разлоге негативног пословања предузећа наводи: мање 

продате воде, високи трошкови хемикалија, стандардно велики број радника са одсуством 

преко шест месеци на боловању и висок износ потраживања предузећа од 217 милиона 

динара, 95 милиона динара од преко годину дана. Питао је ко је највећи дужник ЈКП 

„Водовод“ и када ће нова изворишта да се ставе у функцију наводећи  извориште у Турици 

јер би на тај начин због јефтиније производње воде смањили губитак предузећа. Истиче да 

само од  наплате дуговања може да се реши негативно пословање предузећа. Питао је да ли 

је план и потенцијално решење да се повећањем цена решава негативно пословање 

предузећа? Истакао је да је догађај са Надзорним одбором ретко виђен начин пословања 

јавног предузећа и да сматра да директор нема контролу пословања у раду и окружењу. 
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Осврнуо се својом дискусијом и на ЈКП „Градска топлана Ужице“ које је у првих шест 

месеци исказало губитак од преко 38 милиона динара, већи губитак од планираног за 11 

милиона динара а на другој страни трошкове дневница веће за 43% или 80 хиљада динара 

због сређивања кампа у Чању које није било планирано у пословању ЈКП „Градска топлана 

Ужице“, па је затражио да директор појасни поменуто. Навео је да је кредитно задужење од  

120 милиона динара враћено у овом кварталу у износу од 20 милиона динара, а тренутни 

губитак је 140 милиона динара, да су пословни расходи већи за 16 милиона динара до јуна 

месеца а за прикључење „Ужица гасу“ издвојено 12 милиона динара које такође није 

планирано у другом кварталу пословања до јуна месеца 2023. године. Питао је директора да 

му одговори колико је потраживање предузећа до месеца јуна текуће године и колико нових 

прикључака има од марта до јуна текуће године?  

Одборник Драгослав Поњавић је поставио питање директору ЈКП „Водовод“ зашто 

је дошло до пуцања цеви на водоводу „Змајевац-Никојевићи“ испод кућа Терзића и кућа 

Јелисијевића који је завршен пре неколико година? Навео је да неће ни да помисли да су 

уграђене азбестне цеви. Истакао је да у граду Ужицу има 65km азбестних цеви и да треба 

аплицирати држави за средства како би се што пре замениле. Нагласио је да је пре пар 

година тражио да му се из Градске управе достави писмено пројекат водовода Змајевац, МЗ 

Никојевићи, МЗ Равни јер мештане интересује колико је коштала изградња водовода у коме 

је учествовао град Ужице као и изградња водовода у Кремнима. Затражио је да му се 

одговори да ли постоји разлика у цени прикључка за воду на територији града Ужица у 

односу на цену прикључка на територији сеоских месних заједница? 

Одборник Владан Виријевић је поставио питање члану Градског већа, Градском 

руководству због чега није изабран Надзорни одбор ЈКП „Дубоко“ јер му је мандат истекао 

25. јуна текуће године а у међувремену су одржане две скупштине. Нагласио је да је Градска 

управа Чачка предложила свог кандидата, као један од оснивача а да друга два предлаже  

град Ужице. Поставио је питање директору зашто избегава састанак са синдикатима јер су 

23. августа три синдиката тражила састанак са директором и да је прошло више од месец 

дана, а да још увек нису имала састанак. Питао је директора зашто је ЈКП „Дубоко“ изгубило 

спор са физичким лицем од 25 хиљада евра и да ли има и колико таквих спорова? Питао је 

када ће коначно бити урађена спалионица о којој се прича годинама јер се не види да је то 

негде близу реализације. Истакао је да ако ЈКП „Водовод“ настави овим темпом да улази у 

губитак до краја године претпоставља да ће бити у минусу 70 милиона динара. Наводи да је 

ЈКП „Градска топлана Ужице“у другом кварталу у још већем губитку за 11 милиона динара и 

да је крајње време да се мора наћи модел и решење за сва предузећа која послују са 

губитком. Навео је пример ЈКП „Нискоградња“ која је годинама пословала са губитком да се 

опоравила. Истакао је да није једини начин да се са већим наметима грађанима решавају ти 

проблеми, већ да треба извршити реорганизације предузећа. 

 Одборник Александар Вучућевић је истакао да је ЈКП „Дубоко“ пример предузећа  

које има лоше планирање и руковођење. Истакао је да је предузеће за 2023.годину за првих 

шест месеци планирало добит у износу од 3 хиљаде динара, а остварило 14 милиона динара.  

Душко Љујић, директор ЈКП „Водовод“ је изјавио да је план и програм за 

2023.годину дефинисао негативан резултат пословања од 57 милиона динара. Навео је да је 

губитак који је исказан у кварталу апсолутно у планираним границама и ако је било 

значајнијег повећања издатака за топли оброк и регрес. Истакао је да је свесно прихваћено од 

стране Града и ЈКП „Водовод“ да треба прихватити минус да не би повећавали цену воде. 

Нагласио је да су просечни месечни трошкови предузећа 34 милиона динара: издаци за плате 

радника 18,5 милиона динара, трошкови електричне енергије 6,5 милиона динара, 

хемикалија 4 милиона динара и да поред свега тога ЈКП „Водовод“испоручује воду изузетно 

високог квалитета, што показује огроман број анализа воде који је рађен. Изјавио је да је ЈКП 

„Водовод“ урадио 1560 физичкохемијских анализа,650 биолошких, 120 микробиолошких а 

Завод за јавно здравље 379 физичкохемијских анализа, 399 микробиолошких анализа и 48 

биолошких. Истакао је да је поред свих трошкова предузеће издвојило 15 милиона динара за 
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инфраструктуру и да једини посао који није одрађен је препакивање цевовода на 

Капетановини и затварање кружног тока ниска-висока зона, а што ће бити одрађено у 

наредних месец дана а и да су се радиле две улице које нису планиране једна је у Севојну, 

друга је у Турици. Изјавио је да је највећи дужник ЈКП „Водовод“ Здравствени центар 

Ужице чија дуговања потичу из 2011. и 2012. године за време друге власти и да се проблем 

решава потписивањем репрограма. Истакао је да у задњих седам година Здравствени центар 

уредно измирује своје обавезе према „Водоводу“, тако да је 20 милиона динара дуговање из 

ранијег периода. Навео је да се за извориште Турица ради истраживање за потребе израде 

елабората о зонама санитарне заштите. Нагласио је да потврда о резервама подземних вода за 

извориште Турица говори да је то неких 100 l/sec а да је Министарство здравља прогласило 

зонама санитарне заштите извориште Рујевац, Дервента, Поточање, Живковића врело, 

Ћебића врело. Изјавио је да је разговарано о повећању воде још прошле године при изради 

Плана пословања али се одустало из разлога што би оптерећивало буџет грађана. Изјавио је 

да се хаварија на водоводу у Никојевићима догодила на два места из разлога што су 

несавесни грађани трактором стали на шелну и поломили цевовод. Истакао је да је ЈКП 

„Водовод“ имало 397 интервенција на водоводној мрежи која датира из 1938. године и 530 на 

канализационој мрежи. Нагласио је да је цена прикључка на водоводну мрежу иста без 

обзира да ли се односи на сеоску или градску средину и да се само цена може разликовати 

због дужине цеви од прикључне линије до водомера и од вентила спољних испуста хватача 

муља и водомера у шахти и да је та разлика око 50 хиљада динара. Навео је да 1200 евра су 

средства која грађани удружују са месном заједницом да би се изградио цевовод наводећи 

пример да је акцију повело 20 домаћинстава који су уплатили 1200 евра за изградњу 

водовода уз донацију града. Истакао је да сви они који се накнадно прикључе на водоводну 

мрежу морају уплатити износ од 1200 евра у предвиђеном року који је дефинисала месна 

заједница тако да 1200 евра не иде на рачун Градске управе ни ЈКП „Водовод“ већ на рачун 

месне заједнице која издаје потврду да је грађанин измирио своју обавезу и да може да се 

прикључи на водоводну мрежу. Истакао је да у граду због чињенице да је водоводна мрежа 

старија од 20 година грађани не плаћају учешће од 1200 евра.  

Бранко Филиповић, директор ЈКП „Градска топлана Ужице“ је истакао да је 

пословање ЈКП „Градска топлана Ужице“ специфично из разлога што 70% свих расхода 

настаје  у зимским месецима док су приходи распоређени на 12 месеци тако да пресеци по 

кварталима не дају праву слику пословања наводећи да је на крају другог квартала предузеће 

је и планирало и исказало негативан резултат пословања од  38 милиона динара. Нагласио је 

да су приходи у оквиру планираних тј. за 1%  већи од планираних а расходи су за 4% већи од 

планираних. Навео је да се сваке године узима обртни кредит за енергенте, јер због рабата 

који се остварује куповином 1800t мазута авансном уплатом, остварује се уштеда од 3 

милиона и 600 динара што је веће од трошка кредита који се узима. Нагласио је да се са овим 

пресеком види да је отплаћено 20 милиона динара кредита од укупно 110 милиона динара а и 

да је планирано да се сав кредит врати до краја године. Истакао је да се реално и 

књиговодствено стање не поклапа тако да тренутно имају 18 милиона динара дуга по 

кредиту и у плану је да се кредит превремено отплати до краја октобра месеца. Изјавио је да 

није права слика ни за инвестиције јер се види да је улагање у инвестиције са шестим 

месецом 600 хиљада динара за фреквентне регулаторе а да су извршена огромна улагања у 

постројења, топловод и опрему са преко 80% извршења:прикључен топловод на зграду 

ЈП“Пошта Србије“ Севојно, реконструисана шахта на топловоду у Жичкој, топловод Сењак, 

топловод Немањина код Стојића дућана, топловод за Градски културни центар, топловод 

Марије Маге Магазиновић. Истакао је да су уложена огромна средства у опрему како би 

смањили трошкове и задржали најнижу цену грејања у окружењу. Навео је да је планирана 

реконструкција у Видовданској улици, ремонтовано је шест котлова у току лета, много се 

улагало у подстанице и постројења. Истакао је да је са новим власником кампа у Чању 

закључен уговор на четири године. Дневнице које нису планиране у текућој години 

утрошене су због уређења кампа. Нагласио је да је предузеће омогућило да 29 породица 
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радника летује за 10 хиљада динара на црногорском приморју у кампу у Чању. Изјавио је да 

је 12 милиона динара исплаћено за прикључак на гас а да није било планирано за други већ 

за трећи квартал. Навео је да грађани дугују око 170 милиона динара, да су сва дуговања 

утужена, да се судски спорови спроводе, а да прикључења има онолико колико је планирано, 

1000m
2
 на годишњем нивоу. Истиче да се мудрим улагањем у инвестиције, наводећи да се 

Градски културни центар пребацује на котларницу Липа где се  планира  конверзија за 15 

хиљада квадрата и уштеда стотине тона мазута помаже у очувању града како у еколошком 

тако и у финансијском смислу. 

Одборник Драгослав Поњавић је изјавио да није задовољан одговором директора 

ЈКП „Водовод“, господина  Душка Љујића. Питао је зашто долази до пуцања цеви ако је 

водовод рађен по пројекту и зашто му се не доставља пројектна документација коју тражи 

већ три године за водовод „Змајевац-Никојевићи“? Питао је шта се ради са новцем који се 

уплаћује на рачун месних заједница за прикључак за воду у износу од 1200 евра по 

прикључку? Нагласио је да одговоре на иста питања тражи и за водовод у Кремнима и  

колико је учешће града у изградњи тог водовода?  

Душко Љујић је изјавио да је цевовод у Никојевићима урађен по пројекту, на 

одговарајућој дубини и да дубину постављања цевовода он није мерио лично. Навео је да је 

амбро шелна један механизам који омогућава да се затвори цевовод са површине и када 

трактор стане  на амбро шелну доћи ће до оштећења. Истакао је да износ од 1200 евра који се 

уплаћује на рачун месне заједнице уплаћају нови учесници за проширење и изградњу 

водоводне мреже  тј. за нови крак у Никојевићима, и за три крака од Поњавића. Изјавио је да 

не зна колико је коштао водовод у Кремнима јер је ЈКП Водовод“ учествовало само у 

стручној помоћи при монтирању водовода.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је предложио да се уприличи један 

састанак где ће се  ова тема елаборирати. 

Момир Миловановић, директор ЈКП „Дубоко“ је навео да свако предузеће па и 

предузеће „Дубоко“ има одређене спорове које води да ли са бившим радницима или неке 

друге а да се нигде не помиње износ од 25 хиљада евра. Нагласио је да свакодневно са 

председником синдиката обавља разговоре и да не постоји законски рок који се мора 

поштовати у спровођењу састанака са синдикатима. Изјавио је да је ЈКП „Дубоко“ 2022. 

годину завршило са позитивним резултатом, први пут, да се позитивно пословање наставило 

и у првих шест месеци 2023.године и да се нада док је он директор предузећа да више никад 

неће пословати са губитком. Истакао је да је предузеће остварило добит у износу од 14 

милиона и 600 хиљада динара, 11 милиона динара је износ судске пресуде која је добијена у 

спору са општином Бајина Башта са каматом а 3 милиона динара из сопствених прихода. 

Навео је да је предузеће инвестирало 82 милиона сопствених средстава у развој предузећа. 

Изјавио је да ЈКП „Дубоко“ не одлучује када ће почети изградња спалионице и да он као 

директор предузећа подржава изградњу спалионице, само да се отпад не затрпава у земљу. 

 Одборник Владан Виријевић је истакао да има допис од три синдиката који је 

добио пре месец дана како директор ЈКП „Дубоко“ није уприличио састанак са њима. 

Изјавио је да верује да директор има превише обавеза али да синдикате, а пре свега раднике, 

јер су они представници радника мора поштовати и уважавати.Питао је ко поред директора 

одлучује да ли ће се радити спалионица или не? Навео је да толику разлику у плану 

пословања и реализацији плана, од када је он одборник, за шест година ни једно предузеће до 

сада није имало, јер је од  планираних 3 хиљаде динара предузеће остварило добит од 14 

милиона динара. Обраћајући се директору ЈКП „Водовод“ је нагласио да приход не мора 

бити очекивани приход већ да увек може бити већи. Тражио је да директор ЈКП „Градска 

топлана Ужице“ појасни  да ли је одмор за раднике и њихове породице у кампу у Чању 

плаћен са рачуна фирме? Истиче да је недопустиво да предузеће које је у губитку плаћа 

својим радницима летовање без обзира што оно износи свега 10 хиљада динара. 
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Одборник Богдан Богдановић је појаснио одборнику Поњавићу да су средства од 

1200 евра удруживана са средствима Града која су износила око 100 милиона динара за 

изградњу водоводне линије и да месна заједница нема „додир са парама“.  

Директор Момир Миловановић је изјавио да предузеће на чијем је челу добро 

планира своје пословање што говори да је за шест година само једном урађен ребаланс 

пословања. Нагласио је да се Програм пословања предузећа ради у децембру за наредну 

годину а да је  камату од Општине Бајина Башта наплаћена у фебруару месецу 2023.године 

тако да добит по том основу износи, како у Извештају пише,14 милиона и 602 хиљаде 

динара.  Нагласио је да је са представницима три синдиката свакодневно у контакту како 

телефонски тако и лично. Истакао је да ако и један радник ЈКП „Дубоко“ потврди да му 

директор није одговорио на захтев, он подноси оставку на место директора. Навео је да у 

Стратегији управљања отпадом у Републици Србији може се прочитати где могу да се праве 

спалионице и ко доноси одлуку јер су то велике инвестиције које не доноси ни Град ни 

ЈКП„Дубоко“ већ Влада Републике Србије. 

Директор Бранко Филиповић је навео да је ганут изјавом одборника који се брине о 

синдикатима и радницима  ЈКП „Дубоко“ а не о радницима  ЈКП „Градска топлана Ужице“. 

Изјавио је да су једини трошак предузећа дневница раднике који су оспособили камп за 

коришћење, исплаћене са позиције за спорт и рекреацију.Истакао је да радници на шест 

месечних рата отплаћују по 10 хиљада динара за 10 дана летовања у кампу у Чању и да се 

тим средствима покривају трошкови кампа који су настали у току сезоне. 

Срђан Недељковић, члан Градског већа је изјавио да ће Надзорни одбор ЈКП 

„Дубоко“ бити постављен у складу са Законом у наредном периоду.Навео је да је извршена 

реконструкција азбестне, водоводне линије и свих прикључака у Косовској улици у Севојну, 

реконструкција прикључних линија у Улици Војислава Илића у Турици, у укупној дужини 

од 1700m, реконструисан део магистралног цевовода  ø200 у Ади, испод пруге и магистрале, 

повезивање резервоара Вујића брдо и Доварје, замена свих прикључних линија између 

Норвешких интернираца и Милоша Обреновића за све стамбене зграде као и за део болнице 

а у Дрежнику су изграђени мерачи за сва три крака водоводне мреже. Истакао је да поред 

великих фиксних трошкова где за плату, струју и хемикалије одлази преко 80% укупне 

фактурисане воде, 15 милиона динара је уложено у инфраструктуру, опрему водовода а у  

једном периоду реализоваће се пројекат соларне хидроелектране. Навео је да су цене услуга 

ЈКП  града Ужица у Златиборском округу, најниже, тако да је цена грејања и поред повећања  

120дин/m
2
 у поређењу са Пријепољем  где цена износи 132дин/m

2
,Ваљево 132дин/m

2
, 

Косјерић 143дин/m
2
, Бајина Башта 135дин/m

2
. Изјавио је да се то односи и на цене других 

комуналних  услуга. Нагласио је да је ЈКП „Градска топлана Ужице“ урадило реконструкцију 

топловода у Севојну, у Жичкој улици, топловода Сењак, у Немањиној улици, завршили 

топловод у ГКЦ-у, топловод у Улици Марије Маге Магазиновић чија је вредност радова 

преко 8,5 милиона динара и реконструкцију котларница:на Липи, у блоку Златибор, Севојну, 

Хероја Јерковића, у касарни чија је вредност радова 4,5 милиона динара, замена измењивача 

топлоте у улицама Николе Пашића 26,51,53, на Учитељском факултету, у Улици Димитрија 

Туцовића 44, Ужичке републике 2, на Росуљама чија је вредност радова 2,5 милиона динара. 

Укупна вредност изведених радова преко 18 милиона динара. Нагласио је да је од 12 

котларница у граду 9 гасификовано, две су конвертоване на пелет а блок „Златибор“ ће бити 

решен у наредној години. Изјавио је да ће котларница Међај заменити котларницу блока 

„Златибор“ где је завршена сва пројектна документација,  чека се решење имовинско-

правних односа са „Железницом Србије“ и сагласност Републичке дирекције за имовину, 

изградњу топловода и инфраструктурног моста. Нагласио је да се реализација планира у 

наредној години. 

 Одборник Аврам Илић је дискутовао заштитину ограду код зграде ЈКП „Биоктош“ 

која је постављена пре 20 дана у улици Николе Пашића због које је немогуће да мали 

пољопривредни произвођачи који годинама имају своје тезге на пијаци истоваре робу и тако 

је пласирају купцима,  а не могу да приступе истовару с доње стране од камиона са којих се 
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истовара већа количина пољопривредних производа. Питао је да ли размишља руководство 

ЈКП „Биоктоша“, да на месту степеница направи један улаз и једну траку која би обилазила 

око управне зграде и излазила на доњи улаз. Навео је да би то било од користи и 

пољопривредним произвођачима и грађанима који би куповали веће количине робе на 

пијаци. Истакао је да су тезге на средини пијаце закупљене од стране накупаца које су већим 

делом године празне, па би могле да се изместе и тако се омогући пролаз возилима. Нагласио 

је да Одборничка група „Здрава Србија“ не може гласати „за“ наведену тачку Дневног реда 

све док се у оквиру Извештаја налазе предузећа која су остварила губитак из било ког 

разлога, односно док јавна предузећа не буду пословала са позитивним резултатом. 

Слободан Шиљковић, члан Градског већа је нагласио да је заштитна ограда 

постављена код зелене пијаце јер је било доста примедби и жалби родитеља деце, која излазе 

на аутобуском стајалишту непосредно испред зелене пијаце, да је угрожена њихова 

безбедност јер пољопривредни произвођачи који продају своје производе а и грађани који 

тргују на пијаци паркирају се у близини пешачког прелаза, на тротоар, тако да је онемогућен 

приказ возачима који долазе од музеја а и деци да се крећу тротоаром. Нагласио је да из 

правца музеја постоји један саобраћајни знак за забрањено заустављање и паркирање и да је 

саобаћајна полиција увек излази у сусрет колико може. Истакао је да је постављањем 

заштитне ограде безбедност деце и грађана стављена у фокус. Навео да нису проблем толико 

пољопривредни произвођачи који истоварају робу у јутарњим сатима већ сви други грађани 

који желе да купе робу на зеленој пијаци у току дана. Изјавио је да је Савет за безбедност 

саобраћаја добио доста писама од стране родитеља, извештаја од саобраћајне полиције у 

протеклом периоду и да се морало реаговати пре него што би се неко повредио. Нагласио је 

да се са пољопривреним произвођачима који продају своје производе на зеленој пијаци 

преговара и тражи најбоље решење за истовар робе на обострано задовољство.  

Скупштина је са 37 гласова „за“, са 7 гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Информацију о степену усклађености планираних и реализованих активности из 

програма пословања јавних предузећа, друштава капитала и других облика организовања на 

која се примењује Закон о јавним предузећима, а чији је оснивач град Ужице, за период од 1. 

јануара до 30. јуна 2023. године. 

IV 

Предраг Гавовић, помоћник градоначелнице је образложио Предлог oдлуке o 

дaвaњу сaглaснoсти нa зaкључeњe угoвoрa o дeoби нeпoкрeтнoсти измeђу грaдa Ужицa и 

 WB LIVE дoo Ужицe наводећи да се ради о локацији на углу Доситејеве и улице Краља 

Петра I и да су се са издавањем грађевинске дозволе стекли услови за закључење уговора. 

Изјавио је да је у питању стамбено пословна зграда нето површине 3717,57m
2
 од чега граду 

припада 15,5% од 59,38% површине са којом је Град ушао у суинвестирање, а у 

достављеном уговору у члану 3 наведена је структура непокретности која ће реализацијом 

овог пројекта припасти граду, а то су шест станова, четири гаражна места где је укупна 

површина стамбеног простора 345,66 m
2 

у шест стамбених јединица а укупна површина 

гаражних места 56m
2,

 односно четири гаражна паркинг места. Предложио је да Скупштина 

донесе Одлуку о давању сагласности на закључење Уговора. 

Одборник Аврам Илић се осврнуо на јавно-приватно партнерство наводећи  пример 

где град Ужице улаже парцелу од 7,8аr за коју добија стамбену површину од 345m
2 

 и  

четири паркинг места од 56m
2
   чија би укупна финансијска вредност износила око 600-650 

хиљада евра. Навео је да по овом моделу може се израчунати да паркинг који се планира за 

ЈПП вреди око 3 милиона евра. Изјавио је да је господин Шиљковић изнео неистине 

говорећи да је он рекао да ће гаража бити у власништву приватника већ да је његова изјава 

била да ће бити дата на коришћење власнику наредних 25 година. Такође у вези  казнене 

политике у суседној општини, нагласио је да господин Шиљковић није изнео тачне податке 

и да казна од 25 хиљада динара се односи на лица која се паркирају на уређеној зеленој 

површини што би исто било као да се неко паркирао на цвећу испред Градске куће.  
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Бранислав Митровић, председник Скупштине је замолио одборника Аврама Илића 

да говори о тачки дневног реда. 

 Аврам Илић је одговорио да пореди у граду Ужицу једну парцелу са другом 

парцелом која би по наведеним ценама и датом моделу вредела 3 милиона евра. Нагласио је 

да ће „Здрава Србија“ подржати наведену тачку дневног реда. 

Скупштина је са 38 гласова „за“, са 2 гласа „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог oдлуке o дaвaњу сaглaснoсти нa зaкључeњe угoвoрa o дeoби нeпoкрeтнoсти 

измeђу грaдa Ужицa и  WB LIVE дoo Ужицe. 

V 

Предраг Гавовић, помоћник градоначелнице је образложио Предлог одлуке о 

давању на коришћење Градској општини Севојно зграде јединице локалне самоуправе у 

Севојну, на неодређено време, без накнаде што би значило да ће град Ужице на тој парцели 

остати у јавној својини а ГО Севојно имати право коришћења.  

Одборник Аврам Илић је изјавио да наведена тачка није била тема у Градској 

општини Севојно, па га интересује да ли је морало Одлуком да се да на коришћење или је 

могао да се изврши пренос власништва јер не види сврху Одлуке.   

Бранислав Митровић, председник Скупштине је истакао да постоји сврха Одлуке 

јер Градска општина Севојно не може одржавати или било шта улагати у зграду ако нема 

овакав вид облигације са Градом.  

Скупштина је са 35 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог одлуке о давању на коришћење Градској општини Севојно зграде јединице 

локалне самоуправе у Севојну, на неодређено време, без накнаде. 

 

VI 

             Александар Поповић, директор ЈКП „Биоктош“ је образложио Предлог решења о 

давању сагласности на другу измену Програма пословања ЈКП ''Биоктош'' Ужице за 

2023.годину и Предлог решења о давању сагласности на Посебaн програм ЈКП ''Биоктош'' 

Ужице за 2023.годину и истакао да је анализом реализованих набавки и остварених прихода 

као и поновних сагледавања потребних ресурса извршена корекција на појединим 

позицијама прихода и расхода, као и појединих инвестиција. Нагласио је да је основ измене 

програма пословања потписани Споразум између представника синдиката и ЈКП „Биоктош“ 

Ужице са представницима града Ужица, а све у вези са изменама Правилника о раду ЈКП 

„Биоктош“ због повећања коефицијента запослених до одређеног коефицијента, исплате 

регреса у висини од 100% просечне исплаћене зараде запослених у Републици Србији и 

повећања накнада трошкова за исхрану у току рада на нето износ 330 динара по једном 

радном дану. Навео је да је у току 2023. године Градско веће усвојило нову систематизацију 

ЈКП „Биоктош“ са повећањем извршилаца што је резултирало повећање масе за зараде. 

Истакао је да је планирана субвенција од града Ужица за набавку полуподземних контејнера 

и уградњу истих тако да ће ЈКП „Биоктош“ набавити шест, град Ужице издвојити новац за 

четири полуподземна контејнера и уградњу свих 10 полуподземних контејнера. Нагласио је 

да су увећања средстава од Града планирана због неопходности обављања додатних радова и 

то због одржавања зелених јавних површина у износу од 3 милиона динара и одржавања 

чистоће јавних површина 2 милиона динара.  

Скупштина је са 34 гласа „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о давању сагласности на другу измену Програма пословања ЈКП 

''Биоктош'' Ужице за 2023.годину. 

           Скупштина је са 34 гласа „за“, 3 гласа „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о давању сагласности на Посебaн програм ЈКП ''Биоктош'' Ужице 

за 2023.годину. 
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VII 

 Снежана Милутиновић, директорка ЈКП „Нискоградња“ Ужице је образлажући 

Предлог решења о давању сагласности на Прву измену Програма пословања ЈКП 

''Нискоградња'' Ужице за 2023. годину је изјавила да измена настаје због повећања расхода у 

делу зарада, конкретно давања запосленима топли оброа, регрес интерним актима,  а да су 

приходи повећани због потписаних уговора у делу прихода на тржишту. Истакла је да 

резултат пословања предузећа остаје у планираном износу.  

 Скупштина је са 35 гласова „за“, са 1 гласом „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о давању сагласности на Прву измену Програма пословања ЈКП 

''Нискоградња'' Ужице за 2023.годину. 

 

VIII 

Ненад Ђокић, директор ЈП „Велики парк“ Ужице је образложио Предлог решења 

о давању сагласности на Другу измену Програма пословања ЈП ''Велики парк'' Ужице за 

2023.годину и Предлог решења о давању сагласности на Прву измену Посебног програма 

ЈП ''Велики парк'' Ужице за 2023.годину и навео да су измене настале због повећања цена 

енергената и комуналија, због повећања топлог оброка и регреса по колективном уговору, 

затим због исплате зарада по судском решењу за три радника, отпремнином за једну 

превремену пензију и због јубиларне награде за једног радника који је враћен на посао по 

судском решењу. Нагласио је да је на седници Скупштине града од почетка седнице иако је 

прозван да не присуствујем седници од стране одборника Крчевинца који је изнео и 

нетачну тврдњу да је ЈП „Велики парк“ одговорно за стопу реализације 0% у Турици. 

Нагласио је због информисаности суграђана да се Турица налази у редовном плану 

одржавања ЈП „Велики парк што се исказује кроз ситуације које се уредно достављају 

Градској управи за инфраструктуру и развој са стопом реализације 100%. 

Одборник Владан Виријевић је изјавио да сви директори који су се смењивали у ЈП 

„Велики парк“ су смењени наводно због лоших резултата пословања. Нагласио је да сваки 

нови  директор тражи од Града средства, наводећи последњи износ у висини од 11 милиона 

динара, а да бољих резултата нема. Истиче да се испоставила тврдња да су то само смене 

страначких кадрова а не смене због лоших резултата пословања и да директор предузећа 

може да буде било ко јер у потпуности зависни од града и градског руководства, уз пар 

изузетака. Нагласио је да коначно треба да се на директорска места поставе кадрови који су 

стручни за обављање руководећих послова.  

Скупштина је са 35 гласова „за“, са 4 гласа „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о давању сагласности на Другу измену Програма пословања ЈП 

''Велики парк'' Ужице за 2023. годину. 

Скупштина је са 35 гласова „за“, са 4 гласа „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о давању сагласности на Прву измену Посебног програма ЈП 

''Велики парк'' Ужице за 2023.годину 

IX 

Веселинка Јовановић, директорка Предшколске установе „Ужице“ је 

образложила  Извештај о реализацији годишњег плана рада Предшколске установе “Ужице“ 

за радну 2022/23. годину који је писан према методологији коју прописује Министарство 

просвете и  град Ужице. Истакла је да поред образовног рада у установи значајна су 

материјално-техничка улагања на проширењу капацитета установе на три локације: ОШ 

„Душан Јерковић“, ОШ „Слободан Секулић“, Културни центар у Севојну, садашњи а  

некадашња „стара школа“ у Севојну где су формиране три васпитне групе и тако повећан 

број корисника станове. Навела је да је извршена адаптацију дела крова у вртићу „Невен“, 

дела крова у вртићу „Маслачак“, набавка мобилијара и справа за дворишта. Изјавила је да је 

Предшколска установа „Ужице“ у сарадњи са Градом организатор великог броја активности 

у којој учествују деца предшколског узраста.  
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 Скупштина је са 41 гласом „за“, са 2 гласа „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Извештај о реализацији Годишњег плана рада Предшколске установе „Ужице“ за 

радну 2022/23. годину. 

X 

Веселинка Јовановић, директорка Предшколске установе „Ужице“ је 

образложила Предлог решења о давању сагласности на Годишњи план рада Предшколске 

установе „Ужице“ за радну 2023/24. који садржи све елементе које прописује Министарство 

просвете. Нагласила је да су у годишњем плану рада предвиђене активности почев од 

васпитно-образовног рада за децу од једне до три године,  од три до пет и по година и децу 

припремно-предшколског програма као и активности које су планиране да се реализују са 

родитељима и у сарадњи са локалном заједницом. Изјавила је а као што је и градоначелница 

истакла да ће отварањем новог вртића у МЗ Каран, МЗ Царина, МЗ Кремна и МЗ Злакуса 

бити решен проблем листе чекања за пријем деце у вртиће. Навела је да Годишњи план рада 

садржи и План рада свих служби предшколске установе Ужице.  

Скупштина је са 41 гласом „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о давању сагласности на Годишњи план рада предшколске 

установе „Ужице“ за радну 2023/24. годину 

 

XI 

             Предраг Милутиновић, руководилац Одељења у Градској управи за урбанизам, 

изградњу и имовонско правне послове је образложио  Предлог одлуке о отуђењу кат. 

парцеле  21217 КО Ужице, која је  у јавној својини града Ужица непосредном погодбом, по 

тржишној цени уз накнаду истичући да се ради о површини од 125m
2
 на којој се налази 

објекат који је у поступку озакоњења. Нагласио је да је прибављена тржишна вредност од 

стране Пореске управе која износи 1228,30 дин/m
2 

или 153 хиљаде 525 динара за укупну 

површину земље, мишљење Градске управе за изградњу имовинско-правне послове да се 

предметна парцела налази на простору Плана генералне регулације Ужице-централни део II 

фаза и да се ради о парцели за остале намене.  

Скупштина је са 41 гласом „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог одлуке о отуђењу кат. парцеле  21217 КО Ужице, која је  у јавној својини 

града Ужица непосредном погодбом, по тржишној цени. 

 

XII 

 Предраг Милутиновић, руководилац Одељења у Градској управи за урбанизам, 

изградњу и имовинско правне послове је образложио Предлог одлуке о прибављању 

делова кат. парцеле број 751 КО Лелићи у јавну својину града Ужица путем поклона без 

накнаде од стране сувласника кат.парцеле 751 КО Лелићи, Гудурић Надице и Пузовић 

Живорада. Изјавио је да су новоформиране грађевинске парцеле потребне за формирање 

резервоара Лелићи на новоформираној кат.парцели за проширење парцеле пута површине 

53m
2
 и новоформиране кат.парцеле 4 која се користи за проширење пута површине 250m

2
, 

све ове парцеле су формиране од кат.парцеле 751 КО Лелићи а обавеза Града је да обезбеди 

бесплатан прикључак на воду сувласницима парцела. 

Скупштина је са 41 гласом „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог Одлуке о прибављању делова кат. парцеле број 751 КО Лелићи у јавну 

својину града Ужица путем поклона. 

XIII 

 Ратко Трмчић, члан Градског већа је образложио  Предлог Одлуке о допуни одлуке 

о мрежи јавних предшколских установа на подручју града Ужица наводећи да је разлог за 

доношење Одлуке отварање новог издвојеног одељења Предшколске установе Ужице, другог 

на сеоском подручју у Карану где ће бити формиране две групе мешовитог састава, једна 

група деце од једне до три године са дванаесторо деце и друга узраста од три године до 

поласка у школу са двадесеторо  деце а све у складу са Законом и прописаним нормативима. 
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Навео је да ће издвојене одељење „Дуга“ у Карану допринети смањењу оптерећења 

васпитних група у постојећим објектима као да је у току верификација у Министарству 

просвете Одељења предшколске установе Ужице са надом да ће врло брзо почети са радом. 

Скупштина је са 41 гласом „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог Одлуке о допуни Одлуке о мрежи јавних предшколских установа на 

подручју града Ужица. 

XIV, XV 

 Слађана Станић, секретар Скупштине је образложила Предлог Одлуке о давању 

сагласности на употребу грба града Ужица истичући да је Миодраг Мацура из Новог Сада, 

волонтер НУРДОР-а поднео Захтев за добијање сагласности од стране Скупштине града 

Ужица на употребу грба Града Ужица приликом израде мапе са грбовима највећих окружних 

јединице локалне самоуправе, чијом продајом би промовисао општине и округе у Србији али 

истовремено наставио да помаже НУРДОР. Навела је да је организација НУРДОР потврдила 

да је Миодраг Мацура њихов волонтер, да нема законских сметњи да се да сагласност на 

употребу грба Града а самим тим и град би на један леп начин подржао организацију 

НУРДОР. 

Образложила је и Предлог Одлуке о давању сагласности на употребу имена града 

Ужица наводећи да је Радио Ужице који постоји од 1971. године поднео захтев за добијање 

регионалне фреквенције и да је приликом конкурисања за тај Захтев потребна сагласност 

Скупштине за употребу имена Града а да 1971. године када се тај радио оснивао сагласност 

није била потребна.  

Скупштина је са 43 гласа „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила  Предлог Одлуке о давању сагласности на употребу грба града Ужица. 

Скупштина је са 44 гласа „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог Одлуке о давању сагласности на употребу имена града Ужица. 

 

XVI 

  Срђан Недељковић, члан Градског већа је образложио Предлог решења о 

разрешењу Надзорног одбора ЈКП „Водовод“ Ужице и истакао да је чланом 60. став 1. тачка 

11. Статута града Ужица прописано да Скупштина града Ужица именује и разрешава 

директоре и Надзорне одборе предузећа чији је оснивач у складу са Законом. Навео је да је 

Надзорни одбор ЈКП „Водовод“ на седници одржаној 28.јула 2023. године донео Одлуку број 

01-3/43-9 којом је прописано да за сваку примећену грешку која може да изазове другачије 

виђење достављеног материјала, аутор настале грешке дужан је да Надзорни одбор води на 

ручак. Истакао је да Одлука није је у складу са Законом нити другим прописима којима се 

уређује надлежност Надзорног одбора али је сама по себи несавесним понашањем Надзорног 

одбора нанела штету ЈП јер је међу грађанима изазвала, сумњу, озбиљност рада Надзорног 

одбора али и ЈКП „Водовод“. Изјавио је да је 18.септембра члан Надзорног одбора Небојша 

Брзаковић поднео оставку на место члана Надзорног одбора а да је Градско веће је на 

седници одржаној 17.септембра 2023.године утврдило Предлог решења о разрешењу 

Надзорног одбора ЈКП „Водовод“ Ужице и предлажило Скупштини да Предлог размотри и 

усвоји. 

Одборник Александар Вучићевић је истакао да Надзорни одбор ЈКП „Водовод“ 

добија материјал са грешкама за своје седнице и да лепи шта год хоће на огласну таблу а да 

директор није упућен у то. Предложио је директору да га неко мора информисати о стању у 

фирми када он није ту и да се поставља питање да ли је само грешка у словима, речима или и 

у динарима. 

Душко Љујић, директор ЈКП „Водовод“ је прокоментарисао да се ради о Одлуци 

Надзорног одбора која је донета онаква каква јесте и да није требала да се донесе. Навео је да 

су грешке које се помињу словне грешке, штампарске никако неке стратешке. Изјавио је да је 

за то време био на годишњем одмору и да није добио информацију шта је окачено на огласну 
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таблу. Истакао је да је спорна Одлука стављена ван снаге и да се нада да таквих и сличних 

одлука више неће бити.  

Одборник Владан Виријевић је изјавио да није могао да верује да је таква Одлука 

донета и да такви људи контролишу рад предузећа. Изјавио је да поред чланова Надзорног 

одбора мора сносити одговорност и неко из предузећа, заменик или помоћник директора 

пошто је директор био на одмору. Навео је да се не сећа да се у историји града Ужица тако 

нешто догодило па се поставља питање циља Одлуке, да ли је у питању било исмевање 

грађана.  

Душко Љујић је навео да Надзорни одбор сваког предузећа па и ЈКП „Водовод“ има 

легитимно право да донесе било какву одлуку, а да ли је та одлука исправна или није то није 

право директора да одлучује. Нагласио је да нажалост свако ко је учествовао у доношењу 

Одлуке мора сносити неку врсту одговорности, а да је његова одговорност што информацију 

није добио истог тренутка када ј одлука окачена на огласну таблу.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине је истакао да Закон о јавним 

предузећима јасно дефинише надлежности и ингеренције Надзорног одбора тако да је 

Надзорни одбор потпуно аутоман у доношењу својих одлука. Истакао је да је добро што је 

заједнички став свих да Надзорни одбор у том саставу више неће обављати ту дужност.  

Скупштина је са 42 гласа „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о разрешењу Надзорног одбора ЈКП „Водовод“ Ужице. 

 

XVII 

 Ратко Трмчић, члан Градског већа је образложио Предлог решења о разрешењу и 

именовању једног члана Школског одбора Прве основне школе Краља Петра II и навео  да се 

Никола Мићевић, члан Школског одбора, представник запослених, разрешава дужности 

члана а Весна Димитријевић, именује за члана школског одбора Прве основне школе Краља 

Петра II, из реда запослених до истека мандата Школског одбора.  

Скупштина је са 37 гласoва „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о разрешењу и именовању једног члана Школског одбора Прве 

основне школе Краља Петра II. 

XVIII 

 Ратко Трмчић, члан Градског већа је образложио Предлог решења о разрешењу и 

именовању jeднoг члана Школског одбора Економске школе Ужице и навео да се 

Александар Дрндаревић члан Школског одбора, представник оснивача разрешава дужности 

члана Школског одбора а Ружица Марјановић именује за члана Школског одбора, као 

представник оснивача до истека мандата Школског одбора. Предложио је Скупштина усвоји 

Одлуку. 

Скупштина је са 37 гласoва „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о разрешењу и именовању jeднoг члана Школског одбора 

Економске школе. 

Одборничка питања 

 Одборник Аврам Илић је питао када ће се решити проблем измештања дела сеоског 

пута у Улици Патријарха Павла у Пониковици са приватне катастарске парцеле 929 КО 

Пониковица на катастарску парцелу путног земљишта 928 КО Пониковица? 

   

Председник Скупштине је закључио  седницу  у 19:43 часова. 

 

СЕКРЕТАР СКУПШТИНЕ                        ПРЕДСЕДНИК СКУПШТИНЕ                                    

 Слађана Станић                              Бранислав Митровић 

________________________                       __________________________ 


